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ACTA DE LA SESSIÓ Nº 12/2016, DE CARÀCTER ORDINARI DE L’ AJUNTAMENT PLE 

CELEBRADA EL VINT-I-QUATRE DE NOVEMBRE DE DOS MIL SETZE. 
 
Al municipi de Canals, en el Saló de Sessions de la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el 

vint-i-quatre de novembre de dos mil setze, essent les vint hores y sis minuts (20:06 hores). 
 

Presideix el Sr. Alcalde, D. Joan Carles Pérez Pastor, assistint els regidors/as D. Antonio 

Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo Requena 
Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles 
(del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando 
Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero 
Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup Municipal Reiniciem Canals). 

 
 Assisteix, també, D. Andreu Lluch Orts a l'efecte de prendre possessió de la condició de 
Regidor membre de la Corporació. 

 
No assisteix el regidor D. Francisco López Trigueros ni  D. Andrés José Carull Blasco (del 

Grup Municipal Popular), disculpant l'Alcalde la no assistència.  
 

D. Antonio Sanchez Aguado (del Grup Municipal Compromis) s'absenta de la sessió durant el 

tractament del punt 9 de l'orde del dia, sent les 22:13 hores, reincorporant-se a la mateixa durant 
tractament del esmentat punt 9 de l'orde del, sent les 22:15. hores. 

 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) s'absenta de la sessió durant 

el tractament del punt 9 de l'orde del dia, sent les 22:15 hores, reincorporant-se a la mateixa durant 
tractament del esmentat punt 9 de l'orde del, sent les 22:17. hores. 

 
Assisteix com a Secretari D. José Mª Trull Ahuir, Secretari de l’Ajuntament de Canals.  
 
Havent-se comprovat la presència del President i del Secretari, així com l’existència del 

quorum exigit per l’artícle 90 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que  s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (d’ara en avant ROF) 
per a la vàlida constitució del Ple, el Sr. President declara oberta la sessió que es va desenvolupar 
d’acord amb el següent,  
 

ORDRE DEL DIA 
 

 1. PRESA DE POSSESSIÓ COM A MEMBRE DE LA CORPORACIÓ DE D. ANDREU 
LLUCH ORTS. 
 

2. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS 
 

PART RESOLUTIVA 

 
 3. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 
 3.1.  PROPOSTA DE L’ALCALDIA, DE 09-11-16, RELATIVA A LA PRÒRROGA DEL 
CONTRACTE PER A L'EXPLOTACIÓ DEL SERVEI MUNICIPAL D'AIGUA POTABLE. 
  
 4. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
SOCIETAT, CULTURA, D’URBANISME I MEDI AMBIENT. 
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 4.1. PROPOSTA DEL REGIDOR D'URBANISME EN RELACIÓ AMB LA SOL·LICITUD 
EFECTUADA PER D. JOSÉ Mª GRAU FERRER SOBRE SOL·LICITUD DE PAGAMENT DE LA 
QUANTITAT CONCURRENT DE PREU JUST EXPROPIATORI, EN RELACIÓ AMB LA PARCEL·LA 
CADASTRAL 4 DEL POLÍGON 15. 
 
          4.2. PROPOSTA DEL REGIDOR D'URBANISME SOBRE INADMISSIÓ DEL FULL 
D’APREUAMENT PRESENT PER LA SAT NÚM. 475CV HERMANOS CARRERES BALLESTER EN 
RELACIÓ AMB LA FINCA Nº 636 DE CANALS MITJÀNÇANT INSTÀNCIA DE DATA D'ENTRADA DE 
9 DE SETEMBRE DE 2016 (R.E. Nº 4098). 
 
 4.3. PROPUESTA DE MODIFICACIÓN PUNTUAL DEL CONVENIO MARCO VIGENTE 
ENTRE LA GENERALITAT VALENCIANA Y ECOEMBES, AL CUAL ESTA ADHERIDO EL 
AYUNTAMIENTO DE CANALS. 
  
 5. PROPOSICIÓ  DE LA REGIDORIA-DELEGADA DE SEGURETAT CIUTADANA, DE 17 DE 
NOVEMBRE DE 2016, SOBRE INICI DE PROCEDIMENT, PER LA GENERALITAT VALENCIANA, 
EN ORDRE A LA CONCESSIÓ DE FELICITACIÓ PÚBLICA A TITOL INDIVIDUAL, A MEMBRE DE 
LA POLICÍA LOCAL DE CANALS, A L’EMPARA DEL DECRET 124/2013, DE 20 DE SETEMBRE, 
DEL  CONSELL. 
 
 6. ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 

 
             7. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL 
R.O.F. 

 
 8. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 14-07-15, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
            9.- PRECS I PREGUNTES. 

 
 

 
  
 1. PRESA DE POSSESSIÓ COM A MEMBRE DE LA CORPORACIÓ DE D. ANDREU 
LLUCH ORTS. 
 
 Es dóna compte al Ple de l'expedició de la credencial de Regidor per la Junta Electoral de 
Central amb data 10 de novembre de 2016 (RE 5351, de 17 de novembre de 2016), a favor de D. 
Andreu Lluch Orts.  
 
 Es dóna compte al Ple de que pel citat electe ha sigut formulada la declaració de béns 
patrimonials, i de causes de possibles incompatibilitats i activitats que puguen proporcionar ingressos 
econòmics, a l'efecte de la seua inscripció en el corresponent registre d'interessos, tal com està 
previst en l'article 75 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, i 
concordants. 
 
 Havent-se personat l'interessat en la sessió, per l'Alcaldia se li invita a prendre possessió del 
càrrec previ el jurament o promesa d’acatament a la Constitució. A aquest efecte se li facilita la 
fórmula establida en el Reial Decret 707/1979, d'1 d'abril. 
 

I
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 Per D. Andreu Lluch Orts. es procedeix a prestar el jurament o promesa del càrrec 
manifestant: 
 
 “Promet,  per la meua conciència i honor complir fidelment les obligacions del càrrec de 
regidor, amb leialtat al rei, i guardar i fer guardar la Constitució i el Estatut d’Autonomia de la 
Comunitat Valenciana.” 
  
 Tot seguit, i després de considerar que s'han complit els requisits legalment previstos per a 
l'adquisició de la condició de Regidor membre de la Corporació, l'Alcalde dóna possessió a D. Andreu 
Lluch Orts del seu càrrec 
 

. . . 
 
 Seguidament es produeixen les següents intervencions: 
 

El Sr. Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV) manifestant que, benvingut Sr. Andreu, 
tenim una tasca molt important en les dues àrees que tens. És veritat que has entrat amb força. Ja 
hem tingut el primer contacte ja que una de les teues àrees té molt a veure amb l'àrea del medi rural. 
Molta sort i que encertes el més possible en les teues decisions. Tens el meu suport i el d'Esquerra 
Unida. Ja ho saps, si em necessites estic a la teua disposició. 

 
El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) manifestant que des de 

Reiniciem donar l'enhorabona i la benvinguda a la Corporació. L'enhorabona pel càrrec i delegacions 
que assumeix. Et desitgem molta sort en totes les tasques que dugues a terme com a regidor perquè 
els teus encerts seran encerts per al nostre poble i per tant solament podem desitjar-te el millor. 
Aprofitem per a posar-nos a la seua disposició, per a col·laborar i treballar conjuntament. Enhorabona 
i benvingut Andreu. 

 
El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) assenyalant que, fa unes setmanes 

estàvem acomiadant a una companya del grup municipal socialista, Claudia que avui ens acompanya 
des d'ací a baix. Era un dia trist però avui és un dia d'alegria, un nou membre és nomenat regidor. Per 
a l'Ajuntament de Canals una persona amb la formació i joventut que té Andreu és un valor afegit i 
segur que ens aportarà moltíssimes coses a la política local. Agrair a Andreu el treballar pel poble. 
Benvingut a la teua casa i la de tots, solament demanar-te que continues treballant de la mateixa 
forma que ho has fet durant els anys que et conec. Ens tindràs a tot el consistori. A la faena i a 
treballar. 

 
El Sr. Sanchez Aguado (del Grup Municipal Compromis) manifestant que en nom de 

Compromis i el Grup municipal dónar-te la benvinguda. Bon treball i bon camí. 
 
El Sr. Requena Muñoz (del Grup Municipal Gent de Canals) manifestant que, Andreu, com 

no podria ser d'una altra manera em sume a les paraules dels meus companys. És un argumentari 
molt meu dir que en els temps que corren és molt valent que una persona dedique part del seu temps 
lliure, o tot el seu temps lliure, a la política. En aquest cas a la política local. Ja és ser valent dir si a 
qualsevol grup i formar part d'una llista en unes eleccions, si damunt tens la sort de sentir-te recolzat i 
eixir com a càrrec electe el pas de valent ho és molt més. Avui estem materialitzant una proposta 
inicial teua i un vot de confiança primer, del partit socialista amb la teua candidatura, i després, del 
poble. Com t'han dit alguns companys al final representes al poble i no solament als socialistes que 
t'han votat, representes a tots els canilns i canalines. Donar-te la benvinguda, que continuem 
treballant com ja ho estem fent, colze a colze en totes l'àrees, les que porte jo i els altres companys, 
per que entre tots sumarem molt més. 

 
El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) assenyalant que, des del Grup Municipal 

Popular donar-te l'enhorabona i la benvinguda a aquesta Corporació. Crec que és important que gent 
jove i amb formació, amb ganes de treballar, s'incorpore o forme part de de aquest plenari perquè al 
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final és beneficiós per al nostre poble. Esperem que aportes moltes propostes i que siguen 
suficientment favorables i bones per al poble de Canals i, per tant, que puguen ser recolzades pel 
nostre grup. Donar-te l'enhorabona. Et toca fer un camí que voràs que és més complicat del que 
sembla, no és el mateix quan un està dins que quan està fora. Animar-te a que totes aqueixes idees i 
propostes que tens en el cap puguen fer-se realitat per al nostre poble. També m'agradaria, ja que no 
vaig estar en l'anterior plenari, donar la benvinguda a Edgar. És important que la gent jove ens 
involucrem i, com ha dit Ricardo, són moments molt complicats i fer el pas és també complicat. Cal 
agrair a la gent jove i no tan jove que treballe pel poble. Enhorabona i benvinguts. 

 
El Sr. Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista) manifestant que primer vull agrair a Claudia 

tot el treball que ha fet en aquest temps, però ara he de fer tant com ella ha fet per a arribar a l'altura. 
Vull agrair també a Antonio Orea, primer per la confiança que va tenir en col·locar-me en la llista. En 
el partit socialista la llista la fem de cremallera, primer si és un home el següent una dona i així 
successivament. Quan vam fer la llista Toni va dir que volia que Claudia fóra la número dos, perquè 
serà una bona nombre dos, i vull que sigues el numere tres perquè series un bon nombre dos. Ara és 
el moment de demostrar-ho. Vull agrair eixa confiança. Agrair també als meus nous companys d'equip 
de govern. El fet que pertanguen a diversos partits enriqueix més els punts de vista. Tenim un 
projecte en comú que serveix de nexe per a tot el treball que fem i que ens queda per fer. També els 
partits de l'oposició, en Reiniciem compartim molta ideologia, amb el Partit Popular menys, però en 
els dos partits hi ha gent que aprecie realment. Sóc conscient que  tinc poc rodatge i des del primer 
dia se'm va a exigir molt, però açò em dóna forces per a fer les coses bé. Les critiques que reba de 
Reiniciem i del Partit Popular seran sempre, no em cap dubte, amb esperit constructiu. Per tant no us 
talleu, avant. 

 
El Sr. Alcalde manifestant que agrair el treball que vas ha fer i que ja estàs fent, ja estàs 

posant-te al dia i anirà en increment ara que ja eres regidor de la Corporació. En els pròxims dies es 
faran les teues delegacions i per tant a treballar. Encorajinar-te i que compartisques amb els 17 el 
projecte comú de Canals. 
 
 

2. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 
 

 2.1. Es dona compte del escrit (RE nº 5404, de 21.11.2016) del Grup Municipal Socialista  
relatiu a integració en el mateix de nou regidor i integració dels membres d'aquell en les Comissions 
Informatives Municipals, que literalment diu: 
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La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 
 
 2.2. Es dona compte del escrit de data 27 d’octubre de 2016 del Grup Municipal Reiniciem 
Canals  relatiu a integració en el mateix de nou regidor, que literalment diu: 

2 1 NOV 2016DMT/- I
A/A: Joan darles Póroz Pastor, com alcalde/president de l'Ajuntamcnt de daríais, iJ ISTRF I1'hNIRADA

C>Per l'Ajuntament de daríais en Plenari sessió de 2á d'octubre de 2016. es d
la renuncia al cárrec de la Regidora na Claudia Suárez González, del Grup Municipal Socialista.
La renuncia anterior fou remesa a la Junta Electoral Central per al seu coneixernent i per a que,
procedint en conscqüéncia, expedís la credencial a favor de n'Andreu Lluch Orts.
En data de 17 de novembre de 2016 s'fia rebut a l'Ajuntament dredenci.il de la Junta Electoral
Central a favor de n'Andreu Lluch Orts.

Per tant, una vegada prenga possessló i afectes de la seua Integració ais órgans i estructura
municipal os senv^i^ r

Primer.
N'Andreu Lluch Orts queda adscrit al Grup Municipal Socialista.
Segon.
A la comissió informativa municipal de coordinació administrativa, servéis de benestar social i
Kovern obert on es designaren com:

Vocal: dlaudia Suárez González
- Suplente Antonio fVl. Orea Pedraza

Quedará tal que:

- Vocal: Andreu Lluch Orts
- Suplente Antonio IVI. Orea

A la comissib informativa municipal d'econornia i especial de cornptes on es designaren com:

Vocal: Antonio rvi. Orea Pedraza
- Suplente dlaudia Suárez González

Quedará tal que:

Vocal:Antonio IVI. Orea Pedraza
- Suplente Andreu Lluch Orts

A la comissió informativa municipal de societat, cultura, urbanismo i medí ambient on es
designaren com:

Vocal: dlaudia Suárez González
- Suplente Antonio IVI. Orea Pedraza

Quedará tal que:

- Vocal: Andreu Lluch Orts
Suplente Antonio IVI. Orea Pedraza

Canals, a 18 de novembre de 2016

N’Antonio Orea Pedraza N’Andreu Lluch Orts

Portav
lyKinicipa

Grup
cialista

7
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 La Corporació Municipal queda assabentada. 

 
 
 

 2.3. Es dona compte del escrit (RE nº 5050, de 03.11.2016) del Grup Municipal Reiniciem 
Canals relatiu a integració dels membres d'aquell en les Comissions Informatives Municipals, que 
literalment diu: 

Ajuntament de Canals

Després de la ren ú ncia de la regidora Carla Aparici Pérez en el plenari
10/2016 del passat 29 de setembre, i l ' imminent presa de possessió del regidor
Edgar Bellver Franco en el plenari extraordinari 11/2016 del 27 d’octubre, s’ ha
produít una modificació en l 'organització del grup municipal Reiniciem Canals.
Modificació que queda de la segúent forma:

- TITULAR: En Vicent Tornero Soriano
- SUPLENT: En Edgar Bellver Franco

Canals, 27 d’octubre de 2016

Vicent Tornero Soriano
Reiniciem Canals

Edgar Bellver Franco
Reiniciem Canals

En Joan Caries Pérez i Pastor
Alcalde-President de ('Ajuntament de Canals

REINICIEM
vj/ CANALS
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La Corporació Municipal queda assabentada. 
 

  
 2.4. Es dona compte de la Sentència -i del seu caràcter ferm- nº 306/2016 de data 7 d’octubre 
de 2016 (RE nº 4991, de 31.10.2016), recaiguda en el Procediment Abreujat 275/2015 com a 
conseqüència de recurs interposat per particular contra sanció municipal. La Sentència desestima el 
recurs i imposa costes a la part actora. 
 

La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 
 

 3. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 
 3.1.  PROPOSTA DE L’ALCALDIA, DE 09-11-16, RELATIVA A LA PRÒRROGA DEL 
CONTRACTE PER A L'EXPLOTACIÓ DEL SERVEI MUNICIPAL D'AIGUA POTABLE. 
 

 

OAIA

i ’• > » •: r~J '

; . jT I
3 NOV 2016Ajuntament de Canals

REGÍSTRt D^N'HWA
En proposta aprovada peí p lenar i ext raordinar i del passa t l& f̂ l̂ -ki iüo lde 2015. en el punt 15 pe
l’ordre del d ía. s'aprova la creació i composic ló de les comlss lons informaUvéVrmjTi lcfpar ter-fcn
la c i tada propusta aprová la creació de Lres comiss ions in íomiaLives i se sol - l ic i ta i 'adscr ipci
'de is membres de la corporació que repreentaran a cada grup. Des del grup munic ipal
Reinic iem Canal vam presentar escr i t amb regis t re d’ent rada 4019 de 30 de jul io l de 2015
amb els representants del nost re grup munic ipal en cadascuna de les comiss ions
informat ives. Després de la reunú ncia de la regidora Car la Apar ic i Pérez en el plenar i 10/2016
del passa t 29 de setembre i la presa de possess ió d'Edgar Bel lver Franco en el plenar i 11/2016
de 27 d’octubre es podueix una modif icació en l’organi tzació del nost re grup muncipal en
cadascuna de les comiss ions.

Mit janqant e l present escr i t des ignem els representants del nost re grup munic ipal en
cadascuna de les comiss ions informat ives:

ClM 1: ClM de coordinació adminis t ra t iva, servéis de benestar socia l i goevrn ober t .
- REPRESENTANT: En Edgar Bel lver Franco

SUPLENT: En Vicent Tornero Sonano

ClM 2: ClM d’economia i especia l de comptes.- REPRESENTANT: En Edgar Bel lver Franco
SUPLENT: En Vicent Tornero Sor iano

- ClM 3: ClM de socie ta t, cul tura, urbanisme i med í ambient.
REPRESENTANT: En Vicent Tornero Sor iano- SUPLENT: En Edgar Bel lver Franco

Canals. 2 de novembre de 2016

Vicent Tornero Sor iano
Reinjc iem Canals

En Joan Car ies Pérez i Pas tor
Alcalde-Pres ident de l’Ajuntament de Canals

Edgar Bel lver Franco
Reinic iem Canals

5 ; R E I N I C I E M
C A N A L S
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Es dóna compte de la Proposta de l’Alcalde de 9 de novembre de 2016, que va ser dictaminada 
favorablement per la Comissió Municipal Informativa de Coordinació Administrativa, Benestar Social i 
Govern Obert, en sessió celebrada el dia 14 de novembrede 2016, i que se sotmet a votació en el 
present punt. 

 
. . . 

 
 Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen 
 

 El Sr. Alcalde manifestant que vull explicar-ho una mica. El nostre grup ha sigut molt 
crític amb les pròrrogues. Crec que no és la forma correcta el tenir un contracte denunciat i prorrogat, 
per açò vam ser crítics. Ens vam comprometre al fet que enguany el contracte tiraria endavant, ara he 
de venir ací i possiblement demanar disculpes. Han hagut diferents qüestions, sense que açò siga 
excusa, que han fet que açò s'allargue. Una va ser una moció que es va presentar i va aprovar per 
tota la Corporació en la qual es va intentar veure la possibilitat de municipalizar l'aigua, i a partir d'eixa 
moció ens vam haver de posar a treballar. Ens vam posar en contacte amb la Diputació per si hi havia 
alguna pega en la licitació, doncs la LRSAL que marca les competències de cada ens assenyala que 
si la Diputació oferia el servei a menor cost calia estar a la Diputació. Per tant primer parlem amb ells i 
la resposta va ser que si en els pròxims anys ix un preu més econòmic per part de la Diputació 
hauríem de rescindir el contracte. Ara sembla que aqueix criteri a canviat després d'una sentència del 
Tribunal Constitucional. Açò ha evolucionat i no sabem molt bé per on anem. En tot cas ara sembla 
que s'ha aclarit i sembla que l'Ajuntament si que pot traure la licitació sense haver de posar cap 
condició de rescissió del contracte. També com he dit abans en ocasió de la moció vam haver de 
demanar un informe a urbanisme, als tècnics, sobre si era possible o favorable que l'Ajuntament 
assumira la municipalizació de l'aigua, van haver-hi diverses reunions i sembla que no és viable 
assumir-ho, almenys a curt termini. Hem fet reunions on ha vingut el cap del departament de la medi 
ambient de la Diputació. Tot açò no lleva que paral·lelament a la licitació es faça una comissió, que va 
sol·licitar Edgar, que vaja estudiant la municipalizació de l'aigua i que aqueix servei siga el més 
econòmic per al poble, o cercant alguna solució alternativa com el conveni amb altres Ajuntaments o 
a través d'alguna empresa pública que poguera fer la Diputació de València. Hem demanat 
pressupost del que seran les pliques tècniques, hem demanat informe a la Diputació respecte del 
tema que comentàvem de les competències, i la setmana vinent o en 15 dies farem una reunió amb 
els tècnics de la casa per a establir els paràmetres o bases sobre les quals ha de sustentar-se el 
contracte, que és un dels més importants, juntament amb la recollida de fem, de l'Ajuntament de 
Canals. Per tant en uns 15 dies podre dir a l'empresa que ha de realitzar els treballs quines són eixes 
bases. Em vaig comprometre i em compromet al fet que els grups de l'oposició estiguen en eixa taula 
i que puguen participar, dir, opinar i aportar. Crec que és bo i espere que participen. Reiterar la meua 
ràbia per no haver aconseguit una cosa que venim reclamant fa anys. 

 
El Sr. Bellver Franco (del Grup Municipal Reiniciem Canals) manifestant que, en aquesta 

qüestió la nostra posició ha sigut clara des del primer moment. Nosaltres apostem per la 
municipalizació de la gestió de l'aigua perquè és un ben imprescindible per a tota persona i 
considerem que és la millor forma de garantir el dret al seu accés. La finalització del contracte és un 
moment immillorable per a treballar en eixa direcció. Per tant pensem que hauria d'elaborar-se un pla 
extern que analitze la situació, presente línies d'actuació per a la municipalizació de l'aigua i permeta 
la participació ciutadana. I mentre no vegem actuacions clares i directes en eixa direcció per part de 
l'equip de govern, no podem posicionar-nos a favor d'aquesta proposta. 

 
El Sr. Pérez García, manifestant que crec que Joan Carles ho ha explicat bé. Crec que és un 

dels contractes més importants per al nostre poble. Si aconseguim que aqueix contracte siga un bon 
contracte, beneficiós per al nostre poble i els nostres veïns, crec que les prorrogues és temps que 
estem perdent. Per tant animar i demanar eixe esforç perquè, esperem, aquesta siga l'última prorroga 
i que en un any estiguem parlant d'un nou contracte. Independentment de la municipalizació o licitació 
l'important és que siga un bon contracte que puga portar a nostre poble inversions i millores en el 
servei, ja que és un servei bàsic que tots els veïns utilitzen i agraeixen que siga un servei de bona 
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qualitat. Per tant demanar eixe esforç perquè aquest contracte tire endavant. 
 

. . . 
 

No produint-se altres intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta, donant el següent resultat: Vots a favor: 13, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez 

Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. 

Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell 
(del Grup Municipal Popular); Vots en contra: Cap; Abstencions: 2, del Srs. D. Vicente Tornero 
Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup Municipal Reiniciem Canals). 

. 
. . . 

 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
  

 “ANTECEDENTS 
 
1.- Per acord plenari, de 28 de febrer de 1992, l'Ajuntament de Canals va aprovar el Plec de 

Condicions economicoadministratives elaborat per a l'adjudicació de la prestació de la “Explotació del 
Servei  Municipal d'aigua potable del Municipi de Canals”, per mitjà de concurs. 

 
2.- L'Ajuntament de Canals, mitjançant un acord plenari de 15 de juny de 1992, va adjudicar 

l'explotació del servici municipal d'aigua potable del municipi de Canals a la mercantil OMNIUM 
IBÈRICO, S.A. Formalitzant-se l'oportú contracte administratiu, amb la citada mercantil, el 2 de juliol 
de 1992 i establint-se que després d'un període transitori, a partir de 30 de setembre de 1992,  
l'empresa adjudicatària es faria càrrec de totes les obligacions i drets derivats del contracte.  

 
3.- Sent la duració inicial del contracte la de dos anys, este s'ha prorrogat tàcitament, pels 

mateixos períodes, fins al  30 de setembre del 2010, sense que es tinga constància de cap acord 
exprés municipal sobre pròrroga del contracte. 

 
4.- L’Ajuntament Ple, en sessió celebrada el dia 26 de març de 2009, va acordar el següent: 

“No prorrogar i, per consegüent, establir com a data de finalització del contracte subscrit amb la 
mercantil OMNIUM IBÈRICO, S.A, per a l'explotació del servici municipal d'aigua potable del municipi 
de Canals, el 30 de setembre del 2010” 
 

5.- Per acord plenari, de 15 de juliol de 2010, es va acordar prorrogar el contracte subscrit 
amb la mercantil OMNIUM IBÈRIC, S.A., per a la gestió del servei municipal d'aigua potable del 
municipi de Canals, per un període  de sis mesos, fins al  30 de març del 2011. 

 
6.- A la vista dels retards produïts en la tramitació de la contractació de la documentació 

tècnica per a una nova licitació, l’Ajuntament Ple, en sessió celebrada el dia 6 de maig de 2011, va 
acordar una nova pròrroga del contracte amb OMNIUM IBÉRICO, S.A., a l’empara de l’article 36é del 
Plec de Condicions Economicoadministratives en relació amb l’article 59.2 del Reglament de 
Contractació de les Corporacions Locals, fins el dia 30 de setembre de 2011. 

 
7.- El Secretari General, amb data 30 de juny de 2011, ja va emetre informe al respecte. 
 

  8.- Igualment, l’Ajuntament ple, en sessió ordinària celebrada el 29 de setembre de 2011, va 
acordar el següent: 
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“PRIMER. Prorrogar el contracte subscrit amb la mercantil OMNIUM IBÈRICO, S.A., per a la 
gestió del servei municipal d'aigua potable del municipi de Canals, per un període  de sis mesos, fins 
al  31 de març del 2012. 

.....................................................................................................................................................” 
          

          9.- Consta informe emès per part del Secretari General, amb data 23 de febrer de 2012. 
 
          10.- Posteriorment, l’Ajuntament Ple, en sessió ordinària celebrada el 28 de març de 2012, va 
acordar el següent: 

            “PRIMER. Prorrogar el contracte subscrit amb la mercantil OMNIUM IBÈRICO, S.A., 
per a la gestió del servei municipal d'aigua potable del municipi de Canals, per un període de nou 
mesos, fins el 30 de desembre del 2012. 

..................................................................................................................................................” 
 
          11.-  El Ple municipal, en sessió extraordinària celebrada el 20 de desembre de 2012, va 
acordar el següent: 

“PRIMER. Prorrogar el contracte subscrit amb la mercantil OMNIUM IBÈRICO, S.A., per a la 
gestió del servei municipal d'aigua potable del municipi de Canals, per un període de nou mesos, fins 
el 30 de setembre del 2013. 

.....................................................................................................................................” 
 
          12.- el Ple municipal, en sessió extraordinària celebrada el 9 de setembre de 2013, va acordar 
el següent: 

“PRIMER. Prorrogar el contracte subscrit amb la mercantil OMNIUM IBÈRICO, S.A., per a la 
gestió del servei municipal d'aigua potable del municipi de Canals, per un període de nou mesos, fins 
el 30 de juny del 2014. 

.....................................................................................................................................” 
 
          13.- El Ple municipal, en sessió extraordinària celebrada el 29 de maig de 2014, va acordar el 
següent: 

“PRIMER. Prorrogar el contracte subscrit amb la mercantil OMNIUM IBÈRICO, S.A., per a la 
gestió del servei municipal d'aigua potable del municipi de Canals,, fins el 30 de novembre del 2015. 

.....................................................................................................................................” 
 
         14.- Finalment, el Ple municipal, en sessió ordinària celebrada el 26 de novembre de 2015, va 
acordar el següent: 

“PRIMER. Prorrogar el contracte subscrit amb la mercantil OMNIUM IBÈRICO, S.A., per a la 
gestió del servei municipal d'aigua potable del municipi de Canals, per un període de dotze mesos, 
fins el 30 de novembre del 2016. 

 
.....................................................................................................................................” 

 
 
         15.- En paral·lel, l'Ajuntament de Canals, va procedir a la contractació externa (amb Segura & 
Roldán Ingenieros SLP) del servei consistent en la redacció del Projecte d'Explotació, comprensiu 
d'un estudi economicoadministratiu del servei, del seu règim d'utilització i de les particularitats 
tècniques que resultaren precises per a la seua definició, necessària per a la licitació del servei 
d'abastiment d'aigua potable i clavegueram del municipi de Canals, com a document previ que 
permetera a la corporació decidir i establir els criteris de la licitació del servei (mitjançant resolución 
d’Alcaldia de 18-12-09). Posteriorment es va contractar, també externament(amb Segura & Roldán 
Ingenieros SLP), la realització del Plec de Prescripcions Tècniques i informes de valoració d’ofertes, i 
d’ulteriors recursos, per a la contractació dels serveis d’abastiment d’aigua potable i clavegueram del 
municipi de Canals (mitjançant resolución d’Alcaldia de 28-06-12). Després dels diversos tràmits 
administratius, i esmenes realitzades en virtut dels informes tècnics emesos, es va procedir, en virtut 
de Providència d'Alcaldia de 21 de novembre del 2013,  a ordenar el següent:  
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“PRIMER. Incorporar a l'expedient el Plec de Prescripcions Tècniques Particulars, 
Projecte d'explotació, Reglaments Reguladors dels Serveis, Avanç de Pla director i 
Avantprojectes d'Obres per a la Millora de la Xarxa d'Aigua Potable, elaborats per la mercantil 
Segura & Roldán Enginyers, SLP. 

SEGON. Sol·licitar que, per la Secretaria General, es redacte el corresponent Plec de 
Clàusul.les Administratives Particulars. 

TERCER. Una vegada elaborat el dit document, sol·licitar de la Intervenció General la 
fiscalització prèvia i, en cas de ser favorable, l'emissió de certificat d'existència de crèdit. 

QUART. Fiscalitzat l'expedient, i incorporat el certificat d'existència de crèdit, elevar 
l'expedient a la consideració de l'Ajuntament Ple, a l'efecte de que, en la seua qualitat d'òrgan 
de contractació, aprecie, si ho estima convenient, la necessitat celebrar el contracte i, en 
conseqüència, ordene la iniciació de l'expedient de contractació del contracte de gestió del 
servei de subministrament d'aigua potable i clavegueram del municipi de Canals. 

CINQUÉ. Comunicar la present providència a la Secretaria General.” 
               
            16.- Amb data 31 de gener del 2014, es va emetre un informe conjunt  de Secretaria i 
Vicesecretaria en què assenyalava la incidència de la modificació legislativa operada per la disposició 
addicional huitanta-huitena de la Llei 22/2013, de 23 de desembre, de Pressupostos Generals de 
l'Estat per a l'any 2014, referida a la desindexació respecte a índexs generals de contractes del sector 
públic. Així com la incidència, quant a gestió del servei,  de la modificació de la Llei Reguladora de les 
Bases de Règim Local operada per la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i 
sostenibilitat de l'Administració Local.  
 
             17.- En conseqüència, es va procedir a l'adaptació de la documentació tècnica (Projecte 
d'Explotació i Proposta de Plec de Prescripcions Tècniques Particulars) a la precitada disposició 
addicional huitanta-huitena de la Llei 22/2013, de 23 de desembre, de Pressupostos Generals de 
l'Estat per a l'any 2014. Havent-se contractat l’esmentat servei amb la mercantil Segura & Roldán 
Ingenieros SLP, mitjançant resolución d’Alcaldia de 7 de març de 2014. 
 

  18.- Per mitjà d'ofici de l'Alcaldia, de 22 d'abril del 2014, es va donar trasllat a la Diputació 
Provincial de València de còpia (acompanyada de CD)  de la documentació tècnica, on es conté el 
Projecte d'Explotació, relativa a la contractació del servei d'aigua potable i clavegueram de Canals.   
Assenyalant-se que la dita remissió es realitzava a l'efecte de que el municipi de Canals poguera 
assumir la prestació del servei si, després dels tràmits procedimentals que correspongueren segons 
el que disposa l'art. 26 de la LRBRL (segons redacció donada per la Llei 27/2013, de 27 de 
desembre), la Diputació Provincial  considera acreditat que el municipi de Canals pot prestar el servei 
amb un cost efectiu menor. 

 
  19.- Per mitjà d’ofici del Diputat-Delegat d’Assessorament Municipal, de 6 de maig de 2014 

(amb registre d’entrada municipal núm. 2482 de 16-05-15), es va remetre a l’Ajuntament de Canals 
informe emés pel Cap del Servici de l’Àrea d’Assessorament Municipal de la Diputació de València de 
data 06-05-15. 

 
  20.- Després de les eleccions locals del día 24 de maig de 2015, es va constituir la nova 

corporació en sessió extraordinària  (09/15) celebrada el dia 13 de juny de 2015. A més de 
l’esmentada pròrroga del contracte aprobada per acord plenari, de 26 de noviembre de 2015, s’han 
mantingut diverses reunions amb els tècnics municipals i de Diputació en ordre a impulsar i reprendre 
la tramitació d’un nou contracte. 

 
21.- Per part dels Srs. Arquitecte i Enginyer Técnic, municipals, es va emetre informe amb data 

18 de març de 2016. 
 
22.- El Ple Municipal, en sessió celebrada el día 31-03-16, va acordar l’inici de l’estudi a 

efectes de valoració de la gestió directa del servei municipal d’aigua potable en ordre a prendre la 
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decisió envers el tipus de gestió del servei municipal d’aigua potable tot atenent l’expedient de 
valoració de la gestió directa del servei municipal d’aigua potable. 

 
23.- Per part dels Srs. Arquitecte i Enginyer Técnic, municipals, es va emetre informe al 

respecte amb data 13 de maig de 2016. 
 
24.- Per part dels Srs. Arquitecte i Enginyer Técnic, municipals, es va emetre informe amb data 

14 de juny de 2016. 
 

          25.- Amb data 28 de juny de 2016, es va remetre, per part de l’Alcaldia, escrit a la mercantil 
SEGURA&ROLDÁN INGENIEROS, S.L.P, sol.licitant pressupost i termini d’execució dels treballs 
d’adaptació de la documentació realitzada anteriorment, en els termes de l’esmentat informe tècnic de 
14 de juny de 2016.  Havent-se rebut oferta al respecte mitjançant escrit amb registre d’entrada 
municipal nº 3584 de 22-07-16. 
 
          26.  Mitjançant Providència d’Alcaldía, de 25 d’octubre de 2016, s’ha disposat Iniciar els tràmits 
per a prorrogar el contracte subscrit amb la mercantil OMNIUM IBÈRIC, S.A., per la gestió del servei 
municipal d'aigua potable del municipi de Canals, pels temps necessari per tal de tramitar i adjudicar 
la nova licitació.  
 
            27. .- L’eventual pròrroga del present contracte, tal com ha quedat acreditat en els informes 
emesos en els expedients de les anteriors pròrrogues, no genera despesa directament imputable al 
pressupost municipal. 
 
            28. Consta informe conjunt emés per la Secretaría i Vicesecretaría Municipal amb data 28 
d’octubre de 2016. Consta  fiscalització de conformitat per part de la Intervenció. 
 
            29.- Consta escrit de conformitat de la mercantil OMNIUM IBÈRIC, S.A., amb registre 
d’entrada municipal núm. 5168 de 09.11.2016. 
 
            30.  A data de huí,  resulta evident que, tenint en compte el temps necessari, en el seu cas, 
per a la consegüent licitació de la gestió del servei, no serà possible tramitar i concloure l’expedient 
licitatori abans del dia 30 de novembre de 2016. 
 
            31. Tenint en compte que es donen evidents raons d’interès públic, ja que no és possible que 
es deixe de prestar el servei d’abastiment d’aigua potable en el municipi de Canals a tenor de 
l’obligació de tots els ajuntaments establida en l’article 26.1.a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, per a que siga novament prorrogat per mutu acord l’actual 
contracte pels temps estrictament necessari per tal de tramitar i adjudicar la nova licitació. 
 

 
Als anteriors antecedents s'apliquen els següents 
 

FONAMENTS JURÍDICS 
 
 
              A) Considerant allò disposat pels articles 25 (apartats 1 i 2.c) , 26.1.a), 85 i 86.2 de la Llei 
771985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 
 

 B) L'article 22.2.n de la Llei 7/ 1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, 
atribueix al Ple Municipal la competència en matèria de contractes i concessions plurianuals quan la 
seua duració siga superior a quatre anys. 
 
              C) Considerant allò previst pels articles 278 i concordants del Text Refós de la Llei de 
Contractes del Sector Públic. 
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En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, i altres d’aplicació general i pertinent, 
el Ple acorda: 

 
PRIMER. Prorrogar el contracte subscrit amb la mercantil OMNIUM IBÈRICO, S.A., per a la 

gestió del servei municipal d'aigua potable del municipi de Canals, pels temps necessari per tal de 
tramitar i adjudicar la nova licitació. 

 
SEGON. Comunicar la present als serveis municipals, de Secretaria, d'Intervenció General, 

de Desenvolupament Local i Serveis Públics, i de Patrimoni i Serveis Públics, així com  al Sr. 
Arquitecte Municipal, i al Sr. Enginyer Tècnic Industrial Municipal, aquestos últims mitjançant el servei 
d’Urbanisme, Obres Públiques i Activitats.  
 

TERCER. Notificar la present resolució a la mercantil interessada fent saber que contra la 
mateixa, que posa fi a la via administrativa, podrà interposar-se potestativament recurs de reposició 
en el termini d'un mes davant del mateix òrgan que ho ha dictat, o directament recurs contenciós 
administratiu en el termini de 2 mesos davant del Jutjat del Contenciós Administratiu competent 
territorialment, en ambdós casos des de l'endemà de la notificació, tot això de conformitat amb previst 
en la Llei 29/1998, de 13 de Julio, Reguladora de la Jurisdicció contenciosa administrativa i la Llei 
39/2015, d’1 d’octubre, del Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques, sense 
perjuí que puga exercitar qualsevol altre que estime procedent.” 

 
 

  
 4. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
SOCIETAT, CULTURA, D’URBANISME I MEDI AMBIENT. 
 
 4.1. PROPOSTA DEL REGIDOR D'URBANISME EN RELACIÓ AMB LA SOL·LICITUD 
EFECTUADA PER D. JOSÉ Mª GRAU FERRER SOBRE SOL·LICITUD DE PAGAMENT DE LA 
QUANTITAT CONCURRENT DE PREU JUST EXPROPIATORI, EN RELACIÓ AMB LA 
PARCEL·LA CADASTRAL 4 DEL POLÍGON 15. 
 

Es dóna compte de la Proposta del Regidor delegat d’Urbanisme  de 9 de novembre de 2016 
(original en castellà), que va ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa de 
Societat, Cultura, d’Urbanisme i Medi Ambient, en sessió celebrada el dia 14 de novembre de 2016, i que 
se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

 Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen 
 

El Sr. Sanchis Polop (del Grup Municipal Gent de Canals) manifestant que, es va dictaminar 
en la Comissió informativa. És un dels contenciosos que tenim pel terrens de l'Institut. Hi ha un acord 
econòmic per les dues parts a l'espera que es resolga el contenciós. Com aquest Sr. ens ho ha 
demanat i nosaltres o si o si hem de pagar, la qual cosa fem és avançar els diners i quan isca la 
sentència li haurem de pagar més o no. Aquesta quantitat és fixa i com ens la demana li la paguem. 
Tenim diners en el pressupost i no hi ha cap problema.  

 
El Sr. Pérez García preguntant sobre quina quantitat estem parlant.  
 
El Sr. Sanchis Polop assenyala que 6.448,05 euros. 

 
. . . 

 
No produint-se altres intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 

proposta, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez 

Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. 
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Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell 
(del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del 
Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

. 
. . . 

 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTES 
 
PRIMERO.-  Ante la ausencia de previsión de Suelo Dotacional Público de Uso 

Escolar en el Plan General de Canals de 1984 para albergar las instalaciones de un 
nuevo Instituto, se procedió por el Ayuntamiento a la redacción y tramitación del 
documento de Homologación y Plan Especial de Reserva de Suelo Dotacional Escolar, 
que fue definitivamente aprobado por acuerdo de la Comisión Territorial de Urbanismo 
de fecha 31 de julio de 2006 (DOCV núm. 5624, de fecha 23 de octubre de 2007).   

 
SEGUNDO.- En el citado Plan Especial se estableció la expropiación como 

sistema de adquisición de los terrenos afectados por la reserva de suelo escolar, 
declarándose la urgente ocupación  de los bienes y derechos afectados mediante 
acuerdo del Consell de fecha 25 de enero de 2008 (DOCV núm. 5690, de fecha 29 de 
enero de 2008) y procediéndose al levantamiento de las correspondientes actas de 
ocupación, previo pago de los depósitos previos. 

 
En el caso concreto de los Sres. Grau Ferrer, titulares en proindiviso por 

terceras partes indivisas de la parcela 4 del polígono 15, el levantamiento de las actas 
de ocupación tuvieron lugar los días 14 de octubre de 2008  -D. José María-  y 13 de 
enero de 2009 – Dª Encarnación y Dª Concepción-. 

 
Por lo que respecta al depósito previo correspondiente a D. José Mª Grau, en 

fecha 10 de noviembre de 2008 se efectuó compensación PNP 2008-506 Grau Ferrer 
José Mª, F.4 Pol 15 Par 4 pago de Depósito Previo  e indemnización de los perjuicios 
derivados de la rápida ocupación de los Bienes y derechos afectados por el “Plan 
especial de reserva de Suelo escolar de Canals” según resolución de fecha 30 de 
septiembre de 2008, por importe de 147’29 €. 

 
TERCERO.- Tras el levantamiento de las actas de ocupación, y de conformidad 

con lo establecido en el artículo 24 de la Ley de Expropiación Forzosa, se iniciaron los 
expedientes individualizados de fijación de justiprecio para cada una de las fincas 
afectadas mediante el ofrecimiento a los propietarios de la posibilidad de alcanzar 
mutuo acuerdo en un plazo de quince días previsto en el citado precepto, dándoles 
traslado, a tales efectos, de las valoraciones realizadas por los técnicos municipales a 
efectos del cálculo de los depósitos previos abonados con motivo de la ocupación de 
las fincas y en las que se valoraban los terrenos con arreglo al criterio del valor rural 
establecido en el art. 22, 1 de la Ley de Suelo 8/2007, de 28 de mayo, luego 
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reproducido en el art. 23 del Texto Refundido de la Ley de Suelo 2/2008, de 20 de 
junio.  

Al mismo tiempo se requería a los propietarios para que, en defecto de 
aceptación del valor ofrecido por el Ayuntamiento, procedieran a la formulación de sus 
hojas de aprecio en los veinte días siguientes a la finalización del plazo anterior.  

 
En el caso concreto de D. José Mª, Dª Encarnación y Dª Concepción Grau 

Ferrer, la convocatoria para la determinación del justiprecio mediante mutuo acuerdo 
se produjo con fecha 20 de enero de 2009 (notificada los días 23 de enero, y 5 de 
febrero, respectivamente).   

 
CUARTO.- Con fecha 20 de febrero de 2009 (RE nº 1105) se presentó escrito 

suscrito por Dª Encarnación y Dª Concepción Grau Ferrer, titulares de dos terceras 
partes indivisas de la parcela catastral 4 del polígono 15, en el que formulaban 
alegaciones sobre los diversos extremos (procedimiento aplicable; clasificación de los 
terrenos como suelo urbanizable en el Plan Especial de Reserva de Suelo Escolar 
probado en el año 2006 y criterio legal de valoración, reclamando la aplicación de los 
criterios establecidos en la Ley 6/98, de 13 de abril de Régimen de Suelo y 
Valoraciones, conforme a la Disposición Transitoria 1ª del TRLS 2/2008).  

 
Asimismo rechazaban el valor ofrecido por el Ayuntamiento, reclamando un 

valor total de 87.929,13 € (incluido el 5 % de premio de afección) en base al informe-
valoración emitido por el Arquitecto D. Sergio Cebrián Calvo, en el que se valoraban 
los terrenos como suelo urbanizable, con el método residual dinámico previsto en el 
art. 27 de la Ley 6/98, de 13 de abril, de Régimen de Suelo y Valoraciones.  Del 
referido importe, a las Sras. Grau Ferrer les correspondería percibir 58.619,42 €, en 
función de su participación en el proindiviso.  

 
Por su parte, D. José Mª Grau Ferrer presentó escrito con fecha 26 de febrero 

de 2009 (RE 1272) en el que simplemente manifestaba su disconformidad con la 
valoración de los terrenos y aludía a una cantidad de 24.000 €/hanegada, que según 
se indica en el referido escrito, se había mencionado en conversaciones mantenidas 
con algunos propietarios, pero sin aportar Hoja de Aprecio o informe de valoración 
justificativo de dicho valor.  

 
QUINTO.- Tras la formulación de alegaciones y presentación de la mencionada 

Hoja de Aprecio se requirió a los técnicos municipales para la emisión de informe 
sobre las  mismas y para la redacción de la hoja de aprecio del Ayuntamiento, 
procediéndose por parte del arquitecto municipal con fecha 27 de septiembre de 2010 
a la emisión de informe sobre las alegaciones en el que exponía los motivos por los 
que consideraba que resultaba de aplicación la normativa contenida en la Ley 8/2007, 
de 28 de mayo, para la valoración del suelo rural.  

 
Asimismo procedió en la misma fecha de 27 de septiembre de 2010 a la 

formulación de la Hoja de Aprecio, por un importe total de 8.034,04 € (incluido el 5 % 
de premio de afección) en base a la citada normativa.  
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SEXTO.- El anterior informe de alegaciones y la Hoja de Aprecio formulada por 
el Arquitecto municipal no llegaron, sin embargo, a ser aprobados por el Ayuntamiento 
al quedar interrumpida la tramitación del expediente de fijación de justiprecio con 
motivo del  desistimiento del expediente expropiatorio, acordado en sesión plenaria del 
día 18 de octubre de 2010  tras haber manifestado la entidad pública CIEGSA su 
intención de proceder a la reconstrucción por reposición del ISE “Francesc Gil” sobre 
el mismo solar en el que ya estaba emplazado, deviniendo  en consecuencia 
innecesaria la expropiación de los terrenos afectados por Plan Especial de Reserva de 
Suelo Escolar.  

 
SÉPTIMO.-  Contra el citado acuerdo plenario de 18 de octubre de 2010 se 

interpuso por parte de Dª Concepción y Dª Encarnación Grau Ferrer el Procedimiento 
Ordinario nº 824/10 del Juzgado de lo Contencioso-Administrativo nº 2 de Valencia,  
que concluyó por Sentencia desestimatoria número 33/13, de fecha 24 de enero, 
posteriormente revocada por la Sentencia nº 393/13, de 12 de septiembre, de la 
Sección Primera de la Sala de lo Contencioso-Administrativo del Tribunal Superior de 
Justicia de la Comunidad Valenciana, 

 
D. José Mª Grau Ferrer no impugnó el acuerdo de desistimiento, ni en vía 

administrativa, ni en vía judicial. 
 
OCTAVO.-  Tras la declaración de firmeza de la Sentencia del Tribunal Superior 

de Justicia y con el fin de proceder a la ejecución de la misma, se adoptó el Acuerdo 
Plenario de fecha 26 de septiembre de 2013, en el que se ordenó la continuación del 
expediente expropiatorio.  

 
Tal como ha quedado indicado en el antecedente sexto, el citado expediente se 

encontraba pendiente de que por parte del Ayuntamiento se resolvieran las 
alegaciones y se aprobara la Hoja de Aprecio municipal, para dar luego traslado de la 
misma a los propietarios a efectos de su aceptación o rechazo, remitiendo en este 
último caso el expediente al Jurado Provincial de Expropiación para la fijación del 
justiprecio, de conformidad con el art. 30 de la LEF. 

 
NOVENO.- A tales efectos, y ante la discrepancia surgida en cuanto a la 

normativa aplicable para la valoración de los terrenos expropiados, por parte del 
Ayuntamiento se solicitó informe jurídico al despacho De Juan & Olavarrieta, que fue 
emitido con fecha 14 de octubre de 2013 y que concluyó en la aplicabilidad del 
régimen de valoraciones contenido en la Ley 6/98, de 13 de abril, en virtud del régimen 
transitorio establecido en la Ley de Suelo 8/2007, de 28 de mayo,  y en el posterior 
Texto Refundido de la Ley de Suelo 2/2008, de 20 de junio.  

 
DÉCIMO.- Mediante Providencia de fecha 31 de octubre de 2013  se dio 

traslado del referido informe jurídico al Arquitecto Municipal a fin de que, a la vista del 
mismo, elaborase nueva Hoja de Aprecio, debidamente motivada y fundamentada.  
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Dicha Hoja de Aprecio ha sido formulada con fecha  9 de  diciembre de 2013, 
como suelo urbanizable y con arreglo al método residual dinámico previsto en el art. 
27,1 de la Ley 6/98, en relación con el art. 29 de la misma Ley, resultando un importe 
total de19.786,02 € (incluido el 5 % de premio de afección).  

 
UNDÉCIMO.-  Con fecha 10 de diciembre de 2013 se emitió informe 

jurídico sobre las alegaciones formuladas por los propietarios en escritos de fechas 20 
y 26 de febrero de 2009 (RE nº 1105 y 1272) y sobre su Hoja de Aprecio presentada 
por las Sras. Grau Ferrer. 

 
DUODECIMO.-Consta en expediente informe de fiscalización por la 

intervención municipal de fecha 16 de diciembre de 2013, que concluye lo siguiente: 
 
El resultado de la fiscalización es DESFAVORABLE, debiendo procederse a la tramitación del oportuno 

expediente de modificación de créditos, al tratarse de un expediente en cumplimiento de ejecución de sentencia. 
 

Teniendo en cuenta que el ejercicio 2013 está próximo a su finalización y por tanto cualquier modificación 
sobre el mismo no resultaría efectiva, deberá procederse una vez iniciado el ejercicio 2014 a dicha modificación 
debiendo optar como fuente de financiación la anulación o bajas de créditos de otras partidas presupuestarias, la 
concentración de una operación de crédito con una entidad financiera o bien con cargo al Remanente líquido de 
Tesorería, caso de resultar éste positivo, todo ello cumpliendo con los límites señalados en el TRLHL y LOEPSF. 

 
DECIMOTERCERO.- Mediante acuerdo de Pleno de fecha 23 de diciembre de 

2013, acuerda: 
 
“Primero.- Tomar conocimiento de las actuaciones realizadas que se relacionan en los antecedentes del 

presente acuerdo. 
 
Segundo.- Ordenar a la Intervención municipal que proceda a la tramitación del oportuno expediente de 

modificación de créditos, al tratarse de un expediente en cumplimiento de ejecución de sentencia. 
 
Tercero.- Una vez aprobado el oportuno expediente de modificación de crédito y habilitado crédito 

suficiente para hacer frente a las obligaciones jurídicas que deriven de la aprobación de la Hoja de Aprecio 
municipal, elévese nuevamente el expediente al Pleno al objeto de resolver las alegaciones formuladas por los 
interesados, así como para proceder a la aprobación de la Hoja de Aprecio municipal. 

 
Cuarto.- Dar traslado de este acuerdo al Juzgado de lo Contencioso-Administrativo nº 2 de Valencia.” 

 
DECIMOCUARTO.- Por el Pleno municipal, en sesión ordinaria celebrada el día 

27 de marzo de 2014 fue aprobado inicialmente el expediente de modificación de 
créditos, bajo la modalidad de concesión de créditos extraordinarios financiado con el 
remanente líquido de tesorería, habiendo permanecido expuesto al público por plazo 
de quince días, mediante anuncio en el tablón de este Ayuntamiento y en el Boletín 
Oficial de la Provincia n.2 86, de fecha 11 de abril de 2014. 

 
DECIMOQUINTO.- Asimismo se ha emitido informe de fiscalización por la 

intervención municipal de fecha 5 de mayo de 2014, que concluye lo siguiente: 
 
“El resultado de la fiscalización es FAVORABLE, debiendo proceder a la aprobación de las hojas de 

aprecio, la publicación en el B.O.P. del Edicto de aprobación definitiva de la modificación de créditos 2/2014.” 
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DECIMOSEXTO.- En el BOP nº 113, de fecha 14 de mayo de 2014, se publica 
edicto del Ayuntamiento de Canals relativo a la aprobación definitiva del expediente 
2/2014 de modificación de créditos, bajo la modalidad de concesión de créditos 
extraordinarios, financiado con el remanente líquido de Tesorería. 

DECIMOSEPTIMO.- Mediante acuerdo de Pleno de fecha 19 de mayo de 2014, 
(minuta 04/14), se acuerda: 

 
Primero.- Resolver las alegaciones formuladas por Dª Encarnación, Dª Concepción y D. José Mª Grau 

Ferrer en escritos de fechas 20 y 26 de febrero de 2009 (RE nº 1105 y 1272) en el sentido indicado en el 
antecedente undécimo y rechazar la Hoja de Aprecio formulada por las mencionadas propietarias por las razones 
expuestas en el mismo antecedente.  

Segundo.-Aprobar la Hoja de Aprecio formulada por el Arquitecto municipal con fecha 9 de diciembre de 
2013 y por un importe total de 19.786,02 € (incluido el 5 % de premio de afección).  

Tercero.-Dar traslado de la Hoja de Aprecio a los propietarios a fin de que procedan a su aceptación o 
rechazo en el plazo de diez días establecido en el art. 30 de la LEF, pudiendo asimismo formular las alegaciones 
que estimen convenientes.  

Cuarto.- En caso de rechazo de la Hoja de Aprecio municipal, remitir el expediente al Jurado de 
Expropiación Forzosa de Valencia para la fijación del justiprecio.  

Quinto.- Notificar este acuerdo a los propietarios, con la Hoja de Aprecio municipal a los efectos 
anteriormente indicados y sin expresión de recursos por tratarse de un acto de trámite.  

Sexto.-  Dar traslado de este acuerdo al Juzgado de lo Contencioso-Administrativo nº 2 de Valencia.” 

 
El citado acuerdo es notificado a los interesados: 
 
A Dª Encarnación Grau Ferrer, con número de RS 3796 de 21 de mayo de 

2014, notificación efectuada en fecha 23 de mayo de 2014. 
A Dª Concepción Grau Ferrer, con número de RS 3797 de 21 de mayo de 2014, 

notificación efectuada en fecha 27 de mayo de 2014. 
A D. José Mª Grau Ferrer, con número de RS 3798 de 21 de mayo de 2014, 

notificación efectuada en fecha 23 de mayo de 2014. 
 
DECIMOCTAVO.-Escrito de alegaciones, con número de registro de entrada 

2971 de 5 de junio de 2014, presentado por el Sr. Santiago Herrero Medrano, con 
relación al «Expropiación Forzosa Plan Especial de Reserva de Suelo Escolar Canals. 
Finca número 9477  

 
DECIMONOVENO.- En fecha 25 de junio de 2014, RS 4756 de 25 de junio, se 

remite el pieza separada de justiprecio de la citada finca registral 5.209, al Jurado 
Provincial de expropiación Forzosa al objeto de que emita acuerdo sobre aprobación 
de justiprecio. 

 
VIGÉSIMO.- En fecha 26 de febrero de 2015, RE 1041 de 26 de febrero tiene 

entrada en este Ayuntamiento, Acuerdo de Justiprecio adoptado por el Jurado 
Provincial de Expropiación de Valencia de fecha 25 de noviembre de 2014, en el 
citado acuerdo se se fijó un justiprecio total de 87.929,13 € (incluido 5 % premio de 
afección).  
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VIGESIMO PRIMERO.- El referido acuerdo ha sido impugnado en vía judicial 

tanto por el Ayuntamiento como por los propietarios expropiados a través del 
Procedimiento Ordinario nº 556/15 (y Acumulado PO 1.489/15) de la Sala de lo 
Contencioso-Administrativo, Sección Cuarta, del Tribunal del Tribunal Superior de 
Justicia de la Comunidad Valenciana, actualmente en tramitación. 

VIGESIMO SEGUNDO.- Por D. José Mª Grau Ferrer se presenta escrito en este 
Ayuntamiento, RE 3617 de fecha 26 de julio de 2016, en el que se solicita lo siguiente: 

 

 
 
VIGESIMOSEGUNDO.- Consta en el expediente informe emitido por el 

despacho de Juan Olavarrieta, de fecha 4 de noviembre de 2016. 
 

VIGESIMOTERCERO.- Consta en el expediente informe emitido por la Jefe del 
Servicio de Urbanismo, en el que se propone estimar en parte, la solicitud efectuada 
por D. José Mª Grau Ferrer en escrito presentado en este Ayuntamiento, RE 3617 de 
fecha 26 de julio de 2016, por lo que respecta al pago de la cantidad concurrente que 
asciende a la cantidad de 6.448’05 €, de conformidad con lo señalado en el 
fundamento jurídico IV de la presente propuesta. 

 
La citada cantidad se abonará a cuenta de lo que resulte de la fijación definitiva 

del justiprecio. 
 

ESTE JURADO PROVINCIAL DE EXPROPIACIÓN ACUERDA., per mayada efe vetos,

justipreciar tes beoss atóete de expropiación en as siguientes csrCcajas:

CONCEPTO UNIDADES PRECIO
..rv’ARJO

"C'AL
Suelo 6C5.51 m2 138,30 83742.03

5% ¡:ce~io:te arecoón s 83.742,03 4 187,10
ata . ar?: D . — B7 929.13

JOSÉ MARÍA GRAU FERRER, cuyas demás circunstanciasconstan acreditadas en el expediente de referencia, comparece y DICE :

Que mediante el presente escrito y de conformidad con loestablecido en el art. 50.2 de la Ley de Expropiación Forzosa y
Jurisprudencia que lo desarrolla interesa la entrega de la cantidad de19.344,15 en concepto de cantidad concurrente, tal y como ya se solicitóen el escrito de fecha 4 de junio de 2014

Por todo ello,

SOLICITA DE ESE AJUNTAMENT DE CANALS que, disponga lo
necesario a fin de que se le sea entrega la referida cantidad concurrente.
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VIGESIMOCUARTO.- Consta en el expediente informe de fiscalización 
favorable emitido por el Interventor Municipal, de fecha 7 de noviembre de 2016. 

 
FUNDAMENTOS DE DERECHO 

 
I. Art. 50.2 de la Ley de expropiación forzosa, dispone:  

 
Artículo 50 
…/… 
2. El expropiado tendrá derecho a que se le entregue, aunque exista litigio o recurso pendiente, la 

indemnización hasta el límite en que exista conformidad entre aquél y la Administración, quedando en todo caso 
subordinada dicha entrega provisional al resultado del litigio. 

 
II.- De conformidad con lo señalado por D. Fernando de Mateo Menéndez, 

Magistrado de la Sala de lo Contencioso-administrativo de la Audiencia Nacional, en la 
sección de Foro Abierto de la Revista de Jurisprudencia El Derecho, nº 4. Septiembre 
de 2007. “En cuanto al alcance que tiene el ejercicio del derecho que concede el art. 50.2 LEF al 

expropiado, si el acuerdo del Jurado se encuentra recurrido por aquel, por el beneficiario o la 
Administración, en la que se incardine el Jurado de Expropiación, tal y como se declara en las 
Sentencias del Tribunal Supremo de 25 y 30 enero 2001, el expropiado únicamente puede exigir el 
abono de la cantidad concurrente, conforme al art. 50.2 LEF, y, en su momento, el abono de los 
intereses sobre la cantidad que resulte definitivamente fijada en vía jurisdiccional, con deducción de la 
efectivamente pagada, salvo que el beneficiario, que es el obligado al pago (arts. 48.1 y 52.7ª LEF), 
verifique de forma voluntaria el pago total de justiprecio establecido a fin de liberarse del abono de los 
intereses establecidos en los arts. 52, 56 y 57 LEF. En este supuesto, la entrega del total justiprecio al 
expropiado debe entenderse subordinada al resultado del proceso sobre el importe de justiprecio que, 
en definitiva, resulte procedente”. 

 
Por lo que respecta al carácter del acto que se adopte, cabe concluir de 

conformidad con la sentencia del TS de 17 de marzo de 12998, lo siguiente: 
"la decisión de denegar el abono de la cantidad concurrente, aun cuando puede ser 

considerado como un acto de trámite en el conjunto del expediente expropiatorio, comporta una 
decisión definitiva sobre la pretensión del expropiado de percibir anticipadamente parte del justiprecio al 
amparo del art. 50.2 LEF, por lo que debe ser considerado como acto definitivo en cuanto su 
desestimación hace imposible el ejercicio de ese derecho proclamado en la ley. Este derecho tiene 
carácter autónomo respecto del procedimiento en su conjunto, pues obedece al propósito del legislador 
de obligar a la Administración al rápido abono del justiprecio para no privar de parte de su contenido y 
efectividad al principio de indemnización que es inherente a la privación coactiva de la propiedad por 
razones de utilidad pública o de utilidad social". 

 

III.- En cuanto al órgano competente para la adopción del presente acuerdo, el 

art. 3.4 RLEF prevé que: 

 

"Cuando expropie la Provincia o el Municipio, corresponde, respectivamente, a la Diputación 

provincial o al Ayuntamiento en pleno, adoptar los acuerdos en materia de expropiación que conforme a 

la Ley o a este Reglamento tengan carácter de recurribles en vía administrativa o contenciosa. En los 

demás casos, la representación de estas entidades corresponde al Presidente de la Diputación y al 

Alcalde, sin perjuicio de la competencia del Gobernador civil en el supuesto regulado por el artículo 18 

de la Ley general. Estos principios no serán de aplicación en cuanto las normas de régimen local o de 

urbanismo, a que se refiere el art. 85 de la Ley, establezcan criterios especiales de competencia." 

http://online.elderecho.com/seleccionProducto.do?nref=7a536&producto_inicial=P&anchor=ART.3
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Dado que la legislación aplicable en materia de régimen local, que actualmente 

se centra en el contenido de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de Bases de 

Régimen Local, no prevé especialidad alguna en la materia y, al entender que la 

solicitud del ciudadano puede ser susceptible de desestimación por parte del 

Ayuntamiento, decisión que, aun cuando puede ser considerado como un acto de 

trámite en el conjunto del expediente expropiatorio, comporta una decisión definitiva 

sobre la pretensión del expropiado de percibir anticipadamente parte del justiprecio al 

amparo del art. 50.2 LEF, por lo que debe ser considerado como acto definitivo en 

cuanto su desestimación hace imposible el ejercicio de ese derecho proclamado en la 

ley y, por ende, recurrible, entendemos que el órgano competente de la administración 

municipal para desestimar la solicitud pago de la cantidad concurrente sería el Pleno 

de la Corporación, por aplicación del art. 3.4 RLEF. 
 
IV.-  En aplicación por tanto del referido precepto, art. 50.2 de la LEF, 

procedería estimar la solicitud de pago de la cantidad concurrente formulada por el Sr. 
Grau Ferrer, si bien referida a la parte correspondiente a su cuota indivisa(1/3), que 
asciende a 6.595’34 €, de la cual se deberá deducir, en su caso, la cantidad de 147’29 
€, que ya se abonaron al Sr. Grau Ferrer en fecha 10 de noviembre de 2008 en 
concepto de depósito previo para el levantamiento del acta de ocupación de fecha 13 
de enero de 2009, correspondiente a la tercera parte indivisa de su propiedad. 

 
Se detecta error en la solicitud efectuada por D. Jose Mª Grau Ferrer por cuanto 

que el justiprecio aprobado por el ayuntamiento asciende a 19.786’02 € y por el 
interesado se hace referencia a 19.344’15 €,  

 
El Justiprecio aprobado por el Ayuntamiento en Pleno en sesión de fecha 25 de 

noviembre de 2014, con relación a la finca registral 9477, asciende a .……..19.786’02 
€. 

 
Cuota indivisa correspondiente a D. José Mª Grau Ferrer (1/3)…….....6.595’34 € 
Depósito previo (compensado en fecha 10 de noviembre de 2008).......147’29 € 
Resto de la cantidad concurrente a pagar al interesado………………..6.448’05 € 
 
Sobre la Base de los anteriores antecedentes y fundamentos jurídicos, el 

Ayuntamiento en Pleno acuerda: 
 
PRIMERO.- Estimar en parte, la solicitud efectuada por D. José Mª Grau Ferrer 

en escrito presentado en este Ayuntamiento, RE 3617 de fecha 26 de julio de 2016, 
por lo que respecta al pago de la cantidad concurrente que asciende a la cantidad de 
6.448’05 €, de conformidad con lo señalado en el fundamento jurídico IV de la 
presente propuesta. 

 
La citada cantidad se abonará a cuenta de lo que resulte de la fijación definitiva 

del justiprecio. 
 

http://online.elderecho.com/seleccionProducto.do?nref=7c11ff8&producto_inicial=P
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SEGUNDO.- Dar traslado del acuerdo que se adopte al interesado, con la 
advertencia que contra el presente acuerdo, que es definitivo en vía administrativa 
puede interponerse de forma optativa y no simultánea uno de los siguientes recursos:  

a) Recurso de reposición, que deberá interponer ante el mismo órgano que ha 
dictado la resolución, en el plazo de un mes contado a partir del día siguiente a aquél 
en el que haya recibido la presente notificación. 

La resolución de este recurso deberá serle notificada en el plazo de un mes, y 
contra dicha resolución expresa, podrá interponer recurso contencioso administrativo 
en el plazo de dos meses a contar desde la notificación. En el caso de no recibir 
notificación de la resolución del recurso de reposición en el plazo de un mes desde su 
interposición, deberá entenderlo desestimado por silencio administrativo y, en este 
caso, podrá interponer recurso ante la jurisdicción contencioso administrativa en el 
plazo de seis meses. 

 
b) Recurso ante la jurisdicción contencioso administrativa que deberá formular 

en el término de dos meses a contar desde el día siguiente al de la recepción de la 
presente notificación ante los Juzgados contenciosos administrativos de Valencia.  

 
Todo ello, sin perjuicio de que por los interesados se decida usar otra vía de 

recurso que consideren oportuno.” 
 
 
          4.2. PROPOSTA DEL REGIDOR D'URBANISME SOBRE INADMISSIÓ DEL FULL 
D’APREUAMENT PRESENT PER LA SAT NÚM. 475CV HERMANOS CARRERES BALLESTER 
EN RELACIÓ AMB LA FINCA Nº 636 DE CANALS MITJÀNÇANT INSTÀNCIA DE DATA 
D'ENTRADA DE 9 DE SETEMBRE DE 2016 (R.E. Nº 4098). 
 

Es dóna compte de la Proposta del Regidor delegat d’Urbanisme  de 8 de novembre de 2016 
(original en castellà), que va ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa de 
Societat, Cultura, d’Urbanisme i Medi Ambient, en sessió celebrada el dia 14 de novembre de 2016, i que 
se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

 Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen 
 

El Sr. Sanchis Polop manifestant que, ací el que fem és rebutjar la fulla d'estimació. Açò és 
una parcel·la de la Innovadora en la qual una part de la propietat fa la sol·licitud. Si recordeu en altres 
plens ja desestimarem l'expropiació forçosa que ens demanaven i ara el que fem és rebutjar eixa fulla 
que diu els preus que ens marquen per eixos terrenys. 
 

. . . 
 
 

No produint-se altres intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez 

Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. 

Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell 
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(del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del 
Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

. 
. . . 

 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTES 
 
 I.- Con fecha 3 de marzo de 2014 (R.E. nº 1133) tuvo entrada en el Ayuntamiento 
de Canals la instancia presentada en el Edificio PROP I (RE nº 3040, de 27 de febrero de 
2014) por Doña Desamparados Carreres Ballester y por Don Manuel Carreres Ballester, 
como apoderados de la SAT núm. 475CV HERMANOS CARRERES BALLESTER, en la 
que se anunciaba el propósito de iniciar expediente de justiprecio por ministerio de ley en 
relación con la finca registral 636, de155 m2 y sita, según plano de localización aportado 
por la mencionada SAT, en la calle Maestro Serrano, frente a las parcelas números 53 y 
55 de la mencionada calle, catastrales 9160608YJ0196S0001WU y 
9160609YJ0196S0001AU, respectivamente.  
 
 II.-  Dicha solicitud de expropiación fue expresamente rechazada mediante Acuerdo 
del Pleno del Ayuntamiento de Canals de fecha 28 de enero de 2016 por no concurrir los 
presupuestos legales establecidos en el art. 104, apartados 1 y 6 de la Ley 5/2014, de 25 
de julio, de Ordenación del Territorio, Urbanismo y Paisaje de la Comunidad Valenciana 
(LOTUP) para instar el derecho a la expropiación rogada o por ministerio de ley.  
 
 En concreto, dicha denegación se fundamentaba en los dos siguientes motivos: 
 
 1º) Por incumplimiento del plazo de cinco años previsto en el apartado 6º del citado 
art. 104 LOTUP para el ejercicio de la expropiación rogada, a contar desde la adquisición 
de la finca, al haber sido adquirida la misma por la SAT HERMANOS CARRERES 
BALLESTER mediante Escritura de Compraventa de fecha 9 de agosto de 2011.  
 
 2º) Por constituir la finca 636 el ámbito vial de servicio de las parcelas recayentes al 
tramo viario conformado por la mencionada finca, siendo por tanto de cesión obligatoria a 
cargo de las mencionadas parcelas.  
  
 El citado Acuerdo fue notificado en fecha 8 de febrero de 2016, presentándose 
unos días después, nuevo escrito de la SAT HERMANOS CARRERES BALLESTER  
(R.E. nº 721, de fecha 15 de febrero de 2016) en el que solicitaba que se le tuviera por 
desistida de su solicitud de expropiación, al tiempo que manifestaba su intención de no 
interponer recurso contra el citado Acuerdo denegatorio de la expropiación, que 
efectivamente devino firme y consentido al no interponerse recurso alguno contra el 
mismo, ni administrativo ni judicial, en los plazos otorgados al efecto.  
 
 III.- Con fecha 7 de marzo de 2016 (RE nº 1068) la SAT HERMANOS CARRERES 
BALLESTER formuló ante el Ayuntamiento de Canals nueva solicitud de expropiación de 
la misma finca registral nº 636, fundamentando dicha solicitud en el art. 48, e) del Texto 
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Refundido de la Ley de Suelo y Rehabilitación Urbana, aprobado por Real Decreto 
Legislativo 7/2015, de 30 de octubre. 
 A dicha instancia se adjuntaba la siguiente documentación:  
 
 - Doc. 1.- Escritura de elevación a Público de Acuerdos Sociales de Aumento 
de capital Social y Poder, de la SAT núm. 475CV denominada “HERMANOS CARRERES 
BALLESTER”, de fecha 29 de mayo de 2008, ante el notario de Canals Don Rafael 
Estevan Gordo, donde consta la designación como apoderados de la SAT de Doña 
Desamparados Carreres Ballester y por Don Manuel Carreres Ballester. 
 
 - Doc. 2.- Escritura de Compraventa de fecha 9 de agosto de 2011, 
formalizada ante el notario de Canals Don Rafael Estevan Gordo, por la que 
PROMOCIONES Y CONSTRUCCIONES CARRERES BALLESTER S.L vendió a la SAT 
HERMANOS CARRERES BALLESTER el pleno dominio de la finca 636. 
 
 - Doc. 3.- Nota Simple registral de la finca 636, de 26 de febrero de 2016.  
 
 - Doc. 4.- Plano de la Parcela con medición topográfica elaborado por Valls 
Arquitectes SLP de fecha de enero de 2014.  
 
 - Doc. 5.- Plano de alineaciones del PGOU de Canals.  
 
 - Doc. 6.- Fotos de Google Maps. (Street View).  
 
 IV.- En fecha 22 de marzo de 2016 (RE nº 1335) tuvo entrada en el Ayuntamiento 
de Canals el escrito presentado por el Abogado D. Guillermo Berzosa Martí ante el 
Ayuntamiento de Valencia con fecha 15 de marzo de 2016 (RE nº 00113 2016 008423), 
actuando en nombre y representación de SAT HERMANOS CARRERES BALLESTER y 
en el que se solicitaba la apertura de fase de justiprecio para la determinación de una 
indemnización por la ocupación temporal de una porción de la referida finca nº 636 -112 
m2- ya abierta y destinada al uso público, fijando como fecha de inicio la de la adquisición 
de la misma el 9 de agosto de 2011 y como fecha final la del acta de ocupación y pago 
que se expida en su día en el expediente de expropiación anunciado en la instancia de 7 
de marzo de 2016.  
 
 Asimismo se solicitaban los intereses de demora devengados por la ocupación 
temporal desde la misma fecha de adquisición.  
 
 Todo ello en base a la previsión contenida en el primer párrafo del  Art. 48, e) del 
Texto Refundido de la Ley de Suelo y Rehabilitación Urbana 7/2015, de 30 de octubre. 
 
 A dicho escrito se adjuntaban los mismos documentos 3, 4 y 5 aportados con la 
instancia de fecha 7 de marzo de 2016, además la siguiente documentación:  
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 - Escritura de poder de representación otorgada por la SAT núm. 475CV 
“HERMANOS CARRERES BALLESTER”, otorgada ante el notario de Canals. Don Rafael 
Estevan Gordo, el 23 de febrero de 2016, con el número 177 de su protocolo. 
 
 - Informe sobre el estado de ocupación de la finca registral 636 elaborado por 
el arquitecto D. Francisco Javier Usero Caja, cuyo primer apartado es “ÚBICACIÓN DE 
LA FINCA REGISTRAL.” 
 
 V.- En fecha 30 de agosto de 2016 el Pleno del Ayuntamiento de Canals acordó 
rechazar esta segunda solicitud de determinación de justiprecio de la finca registral  nº 
636 formulada por la SAT HERMANOS CARRERES BALLESTER en fecha 7 de marzo de 
2016 (RE nº 1068), así como la solicitud de indemnización por ocupación temporal de una 
parte de la referida finca formulada mediante instancia con registro de entrada en el 
Ayuntamiento de Canals de fecha 22 de marzo de 2016 (RE nº 1335). 
 
 En el referido acuerdo del Pleno del Ayuntamiento de fecha 30 de agosto de 2016 
se fundamentaba la denegación en los siguientes motivos: 
 
 1º) Por inaplicabilidad del art. 48, e) del Real Decreto Legislativo 7/2015, de 30 de 
octubre, por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley de Suelo y Rehabilitación 
Urbana, ante la  inexistencia de expediente de ocupación directa o convenio que haya 
dado lugar a la ocupación de la finca registral nº 636 a cambio de aprovechamiento futuro. 
 
 2º) Por incumplimiento del plazo de cinco años establecido en el art. 104, 6 de la 
Ley 5/2014, de 25 de julio, de Ordenación del Territorio, Urbanismo y Paisaje de la 
Comunidad Valenciana, para instar la expropiación, a contar desde la fecha de 
adquisición de la finca, al no haber transcurrido el mencionado plazo en la fecha de la 
solicitud de inicio del expediente de justiprecio. 
 
 3º)  En la hipótesis de que la finca registral nº 636 estuviera ubicada en la calle 
Maestro Serrano, por incumplimiento también del mismo 104, apartado 1, de la  LOTUP al 
constituir la referida finca el ámbito vial de servicio de las parcelas recayentes al referido 
tramo viario, siendo por tanto de cesión obligatoria a cargo de las mencionadas parcelas.  
  
 VI.- El Acuerdo Plenario de fecha 30 de agosto de 2016 fue notificado en fecha 5 
de septiembre de 2016 a Doña Desamparados Carreres Ballester y por Don Manuel 
Carreres Ballester (Registro de Salida nº 6.046, de 31 de agosto)  y al Abogado D. 
Guillermo Berzosa Martí (Registro de Salida nº 6.047, de 31 de agosto de 2016), con 
expresión de los recursos procedentes.  
 
 VII.- Con fecha 9 de septiembre de 2016 (R.E. nº 4098) tuvo entrada en el 
Ayuntamiento de Canals la instancia suscrita por Doña Desamparados Carreres Ballester 
y por Don Manuel Carreres Ballester, como apoderados de la SAT núm. 475CV 
HERMANOS CARRERES BALLESTER,  a la que se adjuntaba la Hoja de Aprecio relativa 
a la finca registral nº 636 de Canals. 
 



 
 
 

26 / 64 

 A dicha instancia se adjuntaba la siguiente documentación:  
 
 - Doc. 1.- Nota Simple registral de la finca 636, de 5 de septiembre de 2016.  
 
 - Doc. 2.- Informe emitido por D. Francisco Javier Usero Caja en fecha 6 de 
septiembre de 2016 sobre la imposibilidad de efectuar la justa distribución de beneficios y 
cargas sobre la finca registral nº 636 de Canals.  
 
 - Doc. 3.- Informe emitido por D. Enrique Valls Tomás en fecha 2 de 
septiembre de 2016, sobre la edificabilidad media del ámbito espacial homogénea en el 
que se integra la finca nº 636 de Canals.  
 
 - Doc. 4.- Anexo fotográfico. 
 
 De la referida documentación interesa resaltar lo siguiente: 
 
 a) En el apartado 4º del Informe de D. Francisco Javier Usero Caja de fecha 6 
de septiembre de 2016  expresamente se reconoce que “la finca no ha sido objeto de 
Ocupación Directa (definida en el art. 107 de la Ley 5/2014, de 25 de julio, de Ordenación 
del Territorio, Urbanismo y Paisaje de la Comunidad Valenciana)”.  
 
 Lo que  precisamente constituye el principal motivo por el que el Acuerdo Plenario 
de 30 de agosto de 2016 inadmitió la solicitud de expropiación formulada al amparo del 
art. 48 del Texto Refundido de la Ley de Suelo y Rehabilitación Urbana 7/2015..  
 
 b) En el apartado 3º de la propia instancia de presentación de la Hoja de 
Aprecio se reconoce expresamente que “la finca constituye viales de cesión obligatoria” y 
que “la cesión de dicho vial correspondería en su caso a los propietarios de las parcelas 
catastrales 9160609YJ019650001AU y 9160608YJ019650001WU”.  
 
 Y con mayor claridad, en el apartado 7º del referido informe del Sr. Usero se afirma 
que “la finca es parte del ámbito vial de las parcelas catastrales 9160609YJ019650001AU 
y 9160608YJ019650001WU”. 
 
 Lo que constituye otro de los motivos de inadmisión de la advertencia de 
expropiación. 
 
 Quedan así corroborados, a través de la propia documentación presentada por  
SAT núm. 475CV HERMANOS CARRERES BALLESTER, los motivos  en los que se 
fundamentó la inadmisión de su solicitud de expropiación.  
 
 VIII.- Con fecha 4 de noviembre de 2016 se ha emitido informe por el despacho 
DE JUAN & OLAVARRIETA en el que se propone la inadmisión de la Hoja de Aprecio en 
los siguientes términos: 
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 Primero.-  Inadmitir a trámite la hoja de aprecio de la finca registral nº 636 
presentada por la SAT HERMANOS CARRERES BALLESTER, mediante instancia 
presentada ante el Ayuntamiento de Canals en fecha 9 de septiembre de 2016 (RE nº 
4098) por haberse rechazado mediante acurdo plenario de fecha 30 de agosto de 2016 la 
advertencia de expropiación previamente formulada por la citada entidad por no cumplir 
los requisitos legalmente establecidos para instar el derecho a la expropiación.  
  
 Segundo.- Dar traslado del acuerdo a los interesados en el expediente, con 
expresión de los recursos procedentes. 
 

IX.- Con fecha 7 de noviembre de 2016 se ha emitido informe por la jefe del 
servicio de urbanismo, con el visto y conforme del Vicesecretario municipal, que obra en 
expediente. 
 

FUNDAMENTOS JURÍDICOS 
 
 La SAT HERMANOS CARRERES BALLESTER presentó una primera instancia, en 
fecha 3 de marzo de 2014, sobre la base del artículo 187 bis de la Ley 16/2005, 
Urbanística Valenciana (LUV), anunciando el propósito de iniciar expediente de justiprecio 
por ministerio de ley en relación con la finca registral 636,  solicitud que fue expresamente 
rechazada, mediante Acuerdo del Pleno del Ayuntamiento de Canals de fecha 28 de 
enero de 2016, por no concurrir los presupuestos legales establecidos en el artículo 104, 
apartados 1 y 6 de la Ley 5/2014, de 25 de julio, de Ordenación del Territorio, Urbanismo 
y Paisaje de la Comunidad Valenciana (LOTUP) para instar el derecho a la expropiación 
rogada o por ministerio de ley. 
 
 Acuerdo que devino firme y consentido al no interponerse recurso alguno contra el 
mismo, ni administrativo ni judicial, en los plazos otorgados al efecto.  
 
 Posteriormente, en fecha 7 de marzo de 2016, la SAT HERMANOS CARRERES 
BALLESTER volvió a formular una nueva solicitud de expropiación de la misma finca 
registral, fundamentando la solicitud, en esta ocasión, en el art. 48, e) del Texto Refundido 
de la Ley de Suelo y Rehabilitación Urbana, aprobado por Real Decreto Legislativo 
7/2015, de 30 de octubre.  
 
 Esta segunda solicitud fue igualmente desestimada por el Ayuntamiento en sesión 
plenaria celebrada el día 30 de agosto de 2016.  
 

El referido acuerdo -como así consta en el expediente administrativo- fue 
notificado a los interesados en fecha 5 de septiembre de 2016, es decir, antes de que se 
cumpliera el plazo de los 6 meses regulado en el artículo 48.e del TRLSRU y cuatro días 
antes de la presentación de la hoja de aprecio de dicha finca, sin que se tenga 
constancia, a día de hoy, de que se haya interpuesto recurso alguno, ni administrativo ni 
judicial, contra la denegación de la expropiación. Únicamente se tiene constancia de la 
interposición del Procedimiento Ordinario nº 288/16, del Juzgado de lo Contencioso-
Administrativo nº 2 de Valencia, interpuesto por HERMANOS CARRERES BALLESTER 
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SAT contra la inactividad del Ayuntamiento respecto a la solicitud de fecha 22 de marzo 
de 2016,  relativa a la suscripción  de un convenio de indemnización por la ocupación 
temporal de la finca registral nº 636 de Canals.   
 
 En consecuencia hay que concluir que con la presentación de la Hoja de Aprecio 
no se ha iniciado el expediente expropiatorio anunciado por la SAT núm. 475CV 
HERMANOS CARRERES BALLESTER y que procede declarar la inadmisión de la  
referida Hoja.  
 
 En base a todo lo expuesto el Pleno del Ayuntamiento acuerda: 
 
 Primero.-  Inadmitir a trámite la hoja de aprecio de la finca registral nº 636 
presentada por la SAT HERMANOS CARRERES BALLESTER, mediante instancia 
presentada ante el Ayuntamiento de Canals en fecha 9 de septiembre de 2016 (RE nº 
4098) por haberse rechazado mediante acurdo plenario de fecha 30 de agosto de 2016 la 
advertencia de expropiación previamente formulada por la citada entidad por no cumplir 
los requisitos legalmente establecidos para instar el derecho a la expropiación.  
 
 Segundo.- Dar traslado del acuerdo a los interesados en el expediente, con  
advertencia de que contra el presente acuerdo, que es definitivo en vía administrativa, 
puede interponerse de forma optativa y no simultánea uno de los siguientes recursos:  

 
a) Recurso de reposición, que deberá interponer ante el mismo órgano que ha 

dictado la resolución, en el plazo de un mes contado a partir del día siguiente a aquél en 
el que haya recibido la presente notificación. 

La resolución de este recurso deberá serle notificada en el plazo de un mes, y 
contra dicha resolución expresa, podrá interponer recurso contencioso administrativo en el 
plazo de dos meses a contar desde la notificación. En el caso de no recibir notificación de 
la resolución del recurso de reposición en el plazo de un mes desde su interposición, 
deberá entenderlo desestimado por silencio administrativo y, en este caso, podrá 
interponer recurso ante la jurisdicción contencioso administrativa en el plazo de seis 
meses. 

 
b) Recurso ante la jurisdicción contencioso administrativa que deberá formular en el 

término de dos meses a contar desde el día siguiente al de la recepción de la presente 
notificación ante los Juzgados contenciosos administrativos de Valencia.  

 
Todo ello, sin perjuicio de que por los interesados se decida usar otra vía de 

recurso que consideren oportuno.” 
 
 
 
 4.3. PROPUESTA DE MODIFICACIÓN PUNTUAL DEL CONVENIO MARCO VIGENTE 
ENTRE LA GENERALITAT VALENCIANA Y ECOEMBES, AL CUAL ESTA ADHERIDO EL 
AYUNTAMIENTO DE CANALS. 
 

Es dóna compte de la Proposta de la Regidora delegada de Serveis  de 11 de novembre de 
2016 (original en castellà), que va ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa 
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de Societat, Cultura, d’Urbanisme i Medi Ambient, en sessió celebrada el dia 14 de novembre de 2016, i 
que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 

 Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen 
 

La Sra. Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis) manifestant que, fa referència al 
conveni amb ECOENBES, respecte de la recollida de cartó porta a porta. En el 2016 el conveni era 
d'un 25% però si acceptàrem la modificació tornaríem al 100% de l'aportació econòmica que ens 
donen. 

. . . 
 
 

No produint-se altres intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez 

Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. 

Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell 
(del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del 
Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTES 
 
I.-  Que por el Ayuntamiento Pleno, en sesión de 27 de Marzo de 2014, en su 

punto 4.39, se acordó la adhesión de este Ayuntamiento al Convenio de la Generalitat 
Valenciana en relación a la retirada selectiva del papel-cartón y envases ligeros, que 
estará vigente hasta el 3 de julio de 2018. 

 
II.- Que en la  sesión de la Comisión de Seguimiento celebrada el día 18 de 

febrero de 2016 se aprobó una modificación puntual del Convenio Marco Vigente entre 
la Generalitat Valenciana y Ecoembes, al cual está adherido el Ayuntamiento de 
Canals. Evaluados los cambios de hábitos de consumo y la generalización en la 
extracción irregular del material depositado en los contenedores azules o en la recogida 
puerta a puerta que han propiciado la recogida de estos  materiales, por lo Ecoembes 
planteó las siguientes propuestas: 

 Prorrogar las condiciones previstas en la cláusula 2 de la Recogida 
monomaterial de papel cartón en contenedor específico del Anexo II en las 
Condiciones económicas en lo relativo al porcentaje de aplicación sobre el 
material recogido para el año 2015, quedando de la siguiente forma para el año 
2016: 
“Año 2016: Porcentaje de papel cartón responsabilidad del SIG,  40% o lo 

previsto en el convenio de colaboración para el año 2016, de resultar una cantidad más 
alto”. 
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 Prorrogar las condiciones previstas en la cláusula 3 de la Recogida 
puerta a puerta de envases de cartón generados en el comercio urbano del 
Anexo II y en las condiciones económicas en lo relativo al material recogido para 
el año 2015, quedando de la siguiente forma para el año 2016: 
“Año 2016: Condiciones del año 2015 o lo previsto en el convenio de 

colaboración para el año 2016, de resultar una cantidad más elevada”. 
Ante la propuesta de Ecoembes la comisión de Seguimiento adoptó, por 

unanimidad, el siguiente acuerdo: 

 Aceptar la propuesta de modificación en las fórmulas de pago 
correspondientes con efectos retroactivos desde 1 de enero de 2016, para todas 
las Entidades adheridas al Convenio Marco, siempre y cuando manifiesten 
expresamente su conformidad a través de acuerdo del pleno de la Corporación. 
 
III.- Que existe informe del Técnico de Medio Ambiente con fecha 27 de 

septiembre de 2016, en relación con la modificación puntual del Convenio Marco y los 
beneficios para este Ayuntamiento. 

 
IV.- Que existe informe  favorable de la Técnica del Servicio de Desarrollo Local 

y Servicios Públicos, con fecha 27 de septiembre de 2016. 
 
V.- Que existe favorable de fiscalización de fecha 11 de octubre de 2016. 
 

FUNDAMENTOS DE DERECHO 
 
A.- Considerando que és de aplicación el art. 22 de la Ley 7/85 de 2 de abril 

Reguladora de les Bases de Régimen Local que regula la competencia del Pleno.  
 
En virtud de lo expuesto se eleva propuesta para la aprobación de los siguientes 

puntos:  
 
Primero.-  Aceptar prorrogar las condiciones previstas en la cláusula 3  

Recogida puerta a puerta de envases de cartón generados en el comercio urbano del 
Anexo II Condiciones económicas en lo relativo al material recogido para el año 2015, 
quedando de la siguiente forma para el año 2016: 

“Año 2016: Condiciones del año 2015 o lo previsto en el convenio de 
colaboración para el año 2016, de resultar una cantidad más elevada”. 

 
Segundo.- Remitir acuerdo plenario por duplicado a la Conselleria de 

Agricultura, Medio Ambiente, Cambio Climático y Calidad Ambiental; y a Ecoembes 
S.A.” 
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 5. PROPOSICIÓ  DE LA REGIDORIA-DELEGADA DE SEGURETAT CIUTADANA, DE 17 
DE NOVEMBRE DE 2016, SOBRE INICI DE PROCEDIMENT, PER LA GENERALITAT 
VALENCIANA, EN ORDRE A LA CONCESSIÓ DE FELICITACIÓ PÚBLICA A TITOL INDIVIDUAL, 
A MEMBRE DE LA POLICÍA LOCAL DE CANALS, A L’EMPARA DEL DECRET 124/2013, DE 20 
DE SETEMBRE, DEL  CONSELL. 
 

Es dóna compte de la Proposta  d’acord del Regidor delegat de Seguretat ciutadana de 17 de 
novembre de 2016.  

. . . 
 

Amb caràcter previ, per la Presidència se somet a votació, d’acord amb allò disposat pels 
articles. 82.3 del ROF i 97.2 del mateix cos legal, la ratificació de la inclusió en l’ordre del dia de 
l’esmentat assumpte, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan 

Carles Pérez Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal 

Compromis); D. Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda 
(del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del 
Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria 
Celia Bononad Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea 
Sisternes Martorell (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar 
Bellver Franco (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Coherentment, per unanimitat dels membres presents, es ratifica la inclusió. 

 
. . . 

 
 Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen 
 

El Sr. Sanchez Aguado manifestant que, considerem que és una proposta justa 
independentment que la Generalitat Valenciana incoe el procediment. En aquest primer moment 
manifestem la nostra felicitació a tota eixa gent per la seua actuació de caràcter de protecció civil que 
va fer fa uns dies. Volem que el Ple faça seua aquesta proposta i que després s'inicie eixe 
procediment. 

 
El Sr. Pérez García manifestant que, des del nostre grup volem donar l'enhorabona a 

aquesta gent perquè és important que es valore aquest tipus d'actuacions en les quals moltes 
vegades posen en perill la seua integritat física. Crec que el Cos de Policia Local fa un paper molt 
important en el nostre poble. Crec que totes les felicitacions i condecoracions que puguen rebre, que 
han rebut i rebran aquests agents, són d'agrair. Enhorabona, va ser una actuació molt important 
salvant a una persona que va caure per un terraplè i va tenir que acudir estant sol. Des del nostre 
grup li donem l'enhorabona i les gràcies. 
 

. . . 
 

No produint-se altres intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez 

Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. 

Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell 
(del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del 
Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 
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 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
 
              1.- Proposta elevada per l’Inspector en Cap de la Policía Local de Canals, de data 8 de 
novembre de 2016, que tot seguit es trancriu: 
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Asunto: Adjuntando parte para sil rxrmisinr
al rieparlámenlo ocirrebpuntfenlc -

N. Reí.: 1611050707-2

Adjunto acompaño parte de intervención niim 1611050707 do fecha 5 de
noviembre de 2016, sasciito por el agente con N T P 4608166, medienir el eua' se
da cuenta de] auxilio al vecino D . José Manuel T rances Hnrredi, con M i l’

t domiciliada er. la cJ al
precipitarse por un desnivel de apmxiniadaaieiite 5 o 6 menos, resultando herido
de gravedad, asi como de Las Lesiones que sufrió a consecuencia nel rescate.

Asimismo, adjunto esento de la r r s m a fecha su^criio por el a ñeial :1c esta
Policía LocaL con N.l P, •1608I 3,> , medíanle el que se propone la felicitación al
agente que intervino en el servicio anteriormente descrito.

l -o que se comunica a Vi, para su conocimiento, proponiéndole cuc se
eleve al Pleno del Ayuntamiento al objeto de que por este órgano se valore, si en la
ciUadu intervención se dan Jos piesupucstos necesarios para considerar la acLuacián
del agente, meritoria de la distinción rio Felicitación Pública a titulo individual,
regulada er. rl art. 7 del Decreto 124/201.1, de 2t¡ de .septiembre, de.ConscIL por el
que se regulan las distinciones y condecoraciones que se concedan por ia
General¡Lai al personal de los cuerpos ce po.icia local de la Comunítat Valenciana
y en su caso se proponga ante la Dirección Genera1 de Seguridad y Protección
Ciudadaufu la iniciación del correspondiente expediente.

Cvivalfc'frOm l/2OTtós
EL INSPECTOR JTKF T>F Í .A jPctyim

.íC:TA LOCAL

r> «r é i
-"TJUHII R. SHJI /. R u b i o

SR. s\LC.YLLPh PKüSjDEKTT. DPI TI MO AYUNTAMIENTO Diz CAÑAI S

p!ac;s de \?. Vi»a. 9 •^6650 CANAL5 (Vó ^nof/ • lell 4b 774 C 1 2 b •Fax 9 b 224 2J 19
wwvVcena r. Pí
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               2.- Proposta de L’Oficial de la Policia Local de Canals, de data 6 de novembre de 2016, que 
tot seguit es transcriu: 
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POLICIA LOCAL

T

CANALS
A J U N T A M E N T

PGüCiA LOCAL Dé CANALS
CONTROL INTERNO

c 6 NOV 2016

PARTE DE INTERVENCION NÚM. 1611050707

Fecha: 05/11/2016
Hora: 07:07

Jefe de Grupo: 4608135
Motivo: SOLICITUD PROPUESTA DE FELICITACIÓN.
Lugar: DEPENDENCIAS POLICIALES.

El Oficial de la Policía Local anteriormente reseñado, por la presente tiene a bien
el INFORMAR:

En referencia al parte de actuación con el número de expediente arriba reseñado,
en el cual se informa de una intervención llevada a cabo por el Agente 4608166 en la que
se auxilia a una persona de edad avanzada, que se encontraba caída en el fondo de un
precipicio desde las 20:00 horas del día anterior aproximadamente, y en la que el
funcionario mencionado se encontraba solo de servicio operativo , debiendo descender
por un terraplén de entre 5 y 6 metros de desnivel produciéndose lesiones por ello, es de
considerar que si bien, la labor de rescate no es una competencia que tenga atribuida la
Policía Local como exclusiva, sí que es cierto, que existen determinadas excepciones, en
las que bien por urgencia susceptible de ser vital, o bien para recabar los datos ineludibles
para activar los recursos necesarios, se convierte en inherente al servicio desarrollado.

Por lo que es parecer del Oficial que suscribe y, en atención a la mencionada
actuación el poner en conocimiento de la Jefatura que de la intervención se destaca que
excede notoriamente del nivel normal del cumplimiento del servicio del funcionario, o que
por el riesgo que comporta “debido al carácter unipersonal de la intervención” y/o por la
eficacia de los resultados obtenidos deba ser consideradas como meritoria.

Que para ello el artículo 39 de la Ley Orgánica de Fuerzas y Cuerpos de
Seguridad 2/86 de13 de marzo, atribuye a las Comunidades Autónomas la competencia
para establecer Normas Marco a las que habrá que ajustarse a los Reglamentos de las
Policías Locales de conformidad con lo dispuesto en la propia Ley y en la Ley de Bases de
Régimen Local.

En este sentido, en desarrollo al articulo 51 de la Ley 6/1999, de 19 de abril, de la
Generalitat Valenciana, de Policías Locales y de Coordinación de las Policías Locales de la
Comunidad Valenciana donde figura que La Generalitat y los Ayuntamientos, podrán
conceder premios, distintivos y condecoraciones a los miembros de los cuerpos de policía
local, así como al personal incluido en el ámbito de aplicación de esta Ley y a las personas
que se distingan notoriamente en el cumplimiento de sus funciones relacionadas con el
servicio público de seguridad pública, de acuerdo con el procedimiento y con los requisitos
que se establezcan reglamentariamente. Estos premios y distinciones serán valorados a

Plaqa de la Vila. 9 •46650 CANALS (Valencia) •Telf. 96 224 01 26 •Fax 96 224 23 19

www.canals.es
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efectos de promoción interna y movilidad en la forma y con los requisitos que
reglamentariamente se determinen, regulados actualmente en el Decreto 124/2013, de 20
de septiembre, del Consell, por el que se regulan las distinciones y condecoraciones que se
concedan por la Generalitat al personal de los cuerpos de policía local de la Comunitat
Valenciana.

La propuesta o iniciativa de las felicitaciones públicas o agradecimientos
corresponderá a la Alcaldía, Concejal Delegado de Seguridad Ciudadana o a la Jefatura del
Cuerpo, oídos los mandos directos. Debiendo figurar procedimiento en el que debe constar
Informe de la Jefatura del Cuerpo o propuesta del Consejo de Policía Local.

Así pues y en base a ello, por parte del Oficial que suscribe el presente, se
considera o solicita, tenga a bien por parte de la Jefatura del Cuerpo el admitir a trámite el
presente para los efectos oportunos.

Lo que se traslada a Vd., para su conocimiento y efectos que estime oportunos.
CanaM06/11/2016

EL OFICIAL

Policí a Local

N.l.P. 4608135

SR. INSPECTOR JEFE DE LA POLICIA LOCAL.
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            3.-  Consta a l’expedient Part d’Intervenció  núm 1611050707, de data 5 de novembre de 
2016, suscrit per l’Agent de Policia Local amb NIP 4608166, així com informe mèdic de la mateixa 
data. 

FONAMENTS  JURÍDICS 
 

            ÚNICO.-  El Decret 124/2013 , de 20 de setembre , del Consell , pel que es regulen les 
distincions i condecoracions que es concedisquen per la Generalitat al personal dels cossos de policia 
local de la Comunitat Valenciana, estableix el següent: 
 
“ARTÍCULO 1.   CREACIÓN 
 
1. Con el fin de reconocer y premiar públicamente la actuación del personal de los cuerpos de policía 
local de la Comunitat Valenciana y de los auxiliares de policía, se crean las siguientes distinciones y 
condecoraciones: 
……………………………………………………………………………………………………………. 
f) Felicitaciones Públicas a título individual. 
………………………………………………………………………………………………………..” 
“ARTÍCULO 7.   FELICITACIONES PÚBLICAS 
Las Felicitaciones Públicas se concederán en los siguientes supuestos: 
………………………………………………………………………………………………………. 
 
2. A título individual, a quienes hayan realizado un servicio especialmente meritorio en el 
cumplimiento de sus funciones, o con ocasión de ellas, en los ámbitos de la seguridad ciudadana, 
protección civil o tráfico, y que tenga importante repercusión social. 
………………………………………………………………………………………………………..” 
 
 “ARTÍCULO 9.   PROCEDIMIENTO ORDINARIO 
1. El procedimiento se iniciará mediante propuesta inicial, que será efectuada por el Pleno del 
Ayuntamiento correspondiente o por las instituciones u organismos públicos que desarrollen su 
actividad relacionada con la Policía Local en el ámbito territorial de la Comunitat Valenciana. 
 
2. Junto con la propuesta de iniciación del expediente, que deberá ser motivada, se acompañará la 
siguiente documentación: 
 
a) Certificado del Pleno del Ayuntamiento, o certificado de los órganos colegiados representantes de 
las instituciones u organismos públicos proponentes, acordando la propuesta de iniciación. El acuerdo 
del órgano solicitante aprobando la propuesta de iniciación no podrá exceder de un plazo superior a 
los seis meses desde que ocurrieron los hechos o actos que motivan la solicitud. 
 
b) Nombre, apellidos, categoría y escala de la persona o personas propuestas. 
c) Informe de descripción detallada del hecho o hechos en los que se fundamenta la propuesta, 
acompañado, en su caso, de diligencias policiales, atestados, testimonios, actuaciones judiciales, 
declaración jurada, partes hospitalarios o similares. 
 
d) Documentación o prueba que acredite los hechos que motivan la solicitud, en cualquier tipo de 
soporte físico o audiovisual. 
 
e) Agradecimientos por el desarrollo del servicio prestado, en su caso. 
 
f) Curriculum vitae, cuando se trate de casos en los que se valore la realización de estudios 
profesionales o científicos del art. 4.3 o estudios o publicaciones del art. 7.3. 
 
g) En el caso de que en la acción policial y meritoria haya estado involucrada alguna persona ajena al 
Cuerpo de Policía Local cuyo testimonio pudiese ser de interés, también será acompañada de la 
comparecencia con el testimonio de dicha persona. 
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………………………………………………………………………………………………………..” 
 
         En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, i altres d'aplicació general i pertinent, el  
Ple acorda: 

 
PRIMER.- Mostrar l’agraïment de la Corporació a l’Agent Carlos Vicente Huerta Ortolá per 

haver fet  un servei especialmente meritori en el compliment de les seues funcions en l’àmbit de 
protección civil. 
 

SEGON.- Aprovar la proposta d’inici de procediment, per la Generalitat Valenciana, en ordre a 
la concessió de Felicitació Pública a Títol Individual  al Agent de la Policía Local D. Carlos Vicente 
Huerta Ortolá, pertanyent a l’Escala d’Administració Especial, Subescala de Serveis Especials, 
Classe Policía Local i els seus Auxiliars, Escala Bàsica, per haver fet un servei especialmente meritori 
en el compliment de les seues funcions en l’àmbit de protecció civil. 
 

TERCER.- Comunicar el present acord a l’interessat així com  als serveis municipals de 
Personal i de Policia Local. 

 
QUART.- Comunicar el present acord a la Direcció General en materia de policía local de la 

Generalitat Valenciana, adjuntant els documents a que es fa referència en els antecedents.” 
 
 
 6. ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 

El Sr. Alcalde pregunta si algun Grup per raons d'urgència desitja sotmetre a la consideració 
del Ple algun assumpte no compres en l'orde del dia, plantejant-se quatre. 
 
 6.1. PROPOSTA DE LA ALCALDIA, DE 23 DE NOVEMBRE DE 2016, SOBRE INICI DE 
PROCEDIMENT, PER LA GENERALITAT VALENCIANA, EN ORDRE A LA CONCESSIÓ DE LA 
CREU AL MÈRIT POLICIAL AMB DISTINTIU ROIG, A MEMBRE DE LA POLICÍA LOCAL DE 
CANALS, A L’EMPARA DEL DECRET 124/2013, DE 20 DE SETEMBRE, DEL  CONSELL. 

 
Es dóna compte de la Proposta d’acord de l’Alcalde, de 23 de novembre de 2016. 
 

. . . 
 

Seguidament, atenent al que preveu l'article 51 del Reial decret Legislatiu 781/1986, de 
18 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de les disposicions legals vigents en matèria de 
Règim Local (TRRL) i 83, 91.4 i 97.3 del ROF, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits 
la declaració d'urgència, donant el següent resultat: : Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. 

Joan Carles Pérez Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup 

Municipal Compromis); D. Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez 
Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts 
(del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª 
Maria Celia Bononad Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea 
Sisternes Martorell (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar 
Bellver Franco (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
 El Sr. Alcalde declara que l’Ajuntament Ple aprova la declaració d'urgència. 
 

. . . 
 
 Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen 
 

El Sr. Sanchez Aguado manifestant que, no solament es demana la felicitació sinó també la 
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condecoració al merit policial amb eixe distintiu, perquè les circumstàncies de la intervenció i de 
l'actuació va ser amb risc per a la seua vida. I també fem extensiva la felicitació a les persones que 
van col·laborar en aquest lamentable succés que vam tenir uns dies arrere. Hem de ser agraïts. 
Tenim una plantilla de Policia que està en una situació difícil però cal ser agraïts. Duen a terme una 
actuació punitiva però també preventiva i de protecció de la ciutadania que és una de les seues 
principals tasques de policia administrativa de Canals. Independentment de quin siga el resultat del 
procediment que tinguen ja el nostre agraïment. 

 
El Sr. Pérez García manifestant que, igual que hem dit abans manifestar el nostre agraïment 

a aquesta gent perquè es demostra que tenim agents vàlids i competents i que saben respondre 
davant situacions complexes i perilloses. Crec que és important valorar i agrair tot el treball que fan. 
 

. . . 
 

No produint-se altres intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez 

Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. 

Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell 
(del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del 
Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
 
              1.- Proposta elevada per l’Inspector en Cap de la Policía Local de Canals, de data 16 de 
novembre de 2016, que tot seguit es trancriu: 
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rúJClA LOCAL 06 CANALS
CONTROL IN'TERNQ

1 7 NOV 2016
SALJDunzcC JiwENTOS

T

CANALS
A J U N T A M E N T

Pl̂ T
I

DATA 17 NOV 2016
REGISTRE CENTRADA

NUM . S A
"2-

POLICIA LOCAL
JEFATURA

Asunto: Propuesta de reconocimiento
público de un acto meritorio.
N. Rcf.: 1611131323

K1 pasado día 15 de noviembre de 2016, se elevó a esa Alcaldía parte eon
núm. 1611131323. mediante el que se pon ía de manifiesto la intervención en un
incendio acaecido en la Av. Blasco Ibáñez, núm. 40- 1 - 1 . en el que se rescataron a
varios vecinos que por sus condiciones físicas necesitaban asistencia, aunque hubo
que lamentar el fallecimiento de una persona.

Tanto de las indagaciones practicadas por esta Jefatura, como del informe
emitido por el agente intervinicnte y teniendo especialmente en cuenta las
condiciones en las que hubo que desarrollar el servicio, se estima que en la
intervención del agente con N.I .P. 4608159. se dan las circunstancias previstas en
el art. 3 del del Decreto 124/2013. de 20 de septiembre, del Conscll . por el que se
regulan las distinciones y condecoraciones que se concedan por la Gcneralitat al
personal de los cuerpos de policía local de la Comunilat Valenciana, para
considerar la acción del citado agente merecedora de la Cruz al Mérito Policial con
distintivo Rojo.

Es por lo que se propone a esa Alcaldía que se eleve al Pleno del
Ayuntamiento, esta propuesta al objeto de que por este órgano se valore, si en la
citada intervención se dan los presupuestos necesarios para considerar la actuación
del agente, meritoria del citado reconocimiento y en su caso se proponga ante la
Dirección General de Seguridad y Protección Ciudadana, la iniciación del
correspondiente expediente.

Asimismo se propone de acuerdo con lo expuesto en el informe emitido por
el agente, el reconocimiento, agradecimiento o felicitación de esa Alcaldía o en su
caso del Pleno del Ayuntamiento a los vecinos. I ). Ivan García Oliver. I ).

Francisco López Monteagudo, I ). Rafael Duque Lluch y I ). Rafael Sauz Diez, que
colaboraron activamente con el Agente en la evacuación del inmueble y
disposición de medios contra el fuego, antes de la llegada de los bomberos.

A este respecto le significo que desde esta Jefatura se ha propuesto a la
Jefatura de la Policía Local de Ontinycnt el reconocimiento del acto meritorio a I ).

Rafael Sauz Diez, al darse en él la condición de Agente de la Policía Local de ese
municipio.

Lo que se comunica a Vd., para íuVonodfttícnto y defectos oportunos.
T. Canals, all óVl 1 /20

l - l . INSH'XT'OR JHIT. br; L A I > NUCIA LOCAL

Policía lo

C A N A
A J U M T * M C _N

íúan R . Sanz Rubio
SR . ALCALDE PRESIDENTE DEL I L M O. AYUNTAMIENTO DE C A N A L S

Plaga de la Vita . 9 •46650 CANALS (Valencia) • Telf . 96 224 01 26 • Fax 96 224 23 19
www.canals.es
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            2.-  Consta a l’expedient ofici de l’Inspector en Cap de la Policía Local de Canals, amb registre 
d’entrada municipal núm. 5296 de 15-11-16, adjuntant  el Part d’Intervenció  núm 1611131323, de 
data 13 de novembre de 2016, suscrit per l’Agent de Policia Local amb NIP 4608159. 
 

FONAMENTS  JURÍDICS 
 

            ÚNICO.-  El Decret 124/2013 , de 20 de setembre , del Consell , pel que es regulen les 
distincions i condecoracions que es concedisquen per la Generalitat al personal dels cossos de policia 
local de la Comunitat Valenciana, estableix el següent: 
 
“ARTÍCULO 1.   CREACIÓN 
 
1. Con el fin de reconocer y premiar públicamente la actuación del personal de los cuerpos de policía 
local de la Comunitat Valenciana y de los auxiliares de policía, se crean las siguientes distinciones y 
condecoraciones: 
……………………………………………………………………………………………………………. 
b) Cruz al Mérito Policial con Distintivo Rojo. 
 
2. Las condecoraciones señaladas con las letras a, b y c se otorgan por hechos excepcionales o de 
particular relevancia en atención a que no forman parte de las normales funciones y contenidos de los 
puestos de trabajo de los Cuerpos de Policías Locales. 
………………………………………………………………………………………………………..” 
 
“ARTÍCULO 3.   CRUZ AL MÉRITO POLICIAL CON DISTINTIVO ROJO 
La Cruz al Mérito Policial con Distintivo Rojo de la Generalitat se otorgará cuando concurra alguna de 
las circunstancias siguientes: 
 
1. Actos en defensa y protección de los intereses que tienen encomendados, que pongan de 
manifiesto cualidades de valor, sacrificio, lealtad o abnegación excepcionales, y de los que se derive 
riesgo para su vida con independencia del resultado producido, siempre que superen el estricto 
cumplimiento de las obligaciones y deberes reglamentarios. 
 
2. Actos realizados con excepcionales cualidades de valor, en beneficio de la sociedad y que hayan 
evitado fundadas situaciones de riesgos personales o catastróficos.” 
 
“ARTÍCULO 9.   PROCEDIMIENTO ORDINARIO 
 
1. El procedimiento se iniciará mediante propuesta inicial, que será efectuada por el Pleno del 
Ayuntamiento correspondiente o por las instituciones u organismos públicos que desarrollen su 
actividad relacionada con la Policía Local en el ámbito territorial de la Comunitat Valenciana. 
 
2. Junto con la propuesta de iniciación del expediente, que deberá ser motivada, se acompañará la 
siguiente documentación: 
 
a) Certificado del Pleno del Ayuntamiento, o certificado de los órganos colegiados representantes de 
las instituciones u organismos públicos proponentes, acordando la propuesta de iniciación. El acuerdo 
del órgano solicitante aprobando la propuesta de iniciación no podrá exceder de un plazo superior a 
los seis meses desde que ocurrieron los hechos o actos que motivan la solicitud. 
 
b) Nombre, apellidos, categoría y escala de la persona o personas propuestas. 
 
c) Informe de descripción detallada del hecho o hechos en los que se fundamenta la propuesta, 
acompañado, en su caso, de diligencias policiales, atestados, testimonios, actuaciones judiciales, 
declaración jurada, partes hospitalarios o similares. 
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d) Documentación o prueba que acredite los hechos que motivan la solicitud, en cualquier tipo de 
soporte físico o audiovisual. 
 
e) Agradecimientos por el desarrollo del servicio prestado, en su caso. 
 
f) Curriculum vitae, cuando se trate de casos en los que se valore la realización de estudios 
profesionales o científicos del art. 4.3 o estudios o publicaciones del art. 7.3. 
 
g) En el caso de que en la acción policial y meritoria haya estado involucrada alguna persona ajena al 
Cuerpo de Policía Local cuyo testimonio pudiese ser de interés, también será acompañada de la 
comparecencia con el testimonio de dicha persona. 
………………………………………………………………………………………………………..” 

          
En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, i altres d'aplicació general i pertinent, 

el Ple acorda: 
 
PRIMER.- Mostrar l’agraïment de la Corporació a l’Agent Agustí García Pons per haver fet  un 

servei especialmente meritori en la seua actuació. Igualment, mostrar l’agraïment de la Corporació als 
veíns D. Iván García Oliver, Francisco López Monteagudo, D. Rafael Duque Lluch i D. Rafael Sanz 
Díez, que col.laboraren activament amb l’esmentat Agent en l’evacuació de l’immoble, i disposició de 
medis contra el foc, abans de l’arribada dels bombers. 
 

SEGON.- Aprovar la proposta d’inici de procediment, per la Generalitat Valenciana, en ordre a 
la concessió de la Creu al Mèrit Policial amb Distintiu Roig  al Agent de la Policía Local D. Agustí 
García Pons, pertanyent a l’Escala d’Administració Especial, Subescala de Serveis Especials, Classe 
Policía Local i els seus Auxiliars, Escala Bàsica, per haver fet un servei especialmente meritori  en 
defensa i protecció dels interessos que té encomanats, que han posat de manifest qualitats de valor, 
sacrifici, lleialtat o abnegació excepcionals,  dels que s’ha derivat risc per a la seua vida amb 
independència del resultat produït, superant l’estricte compliment de les obligacions i deures 
reglamentaris. 
 

TERCER.- Comunicar el present acord als interessats així com  als serveis municipals de 
Personal i de Policia Local. 

 
QUART.- Comunicar el present acord a la Direcció General en materia de policía local de la 

Generalitat Valenciana, adjuntant els documents a que es fa referència en els antecedents.” 
 
 
 
 6.2. PROPOSTA DE L'ALCALDIA RELATIVA A LA NOVA DESIGNACIÓ DE 
REPRESENTANT D'ESTA CORPORACIÓ EN LA COMUNITAT D'USUARIS D'ABOCAMENTS DE 
LA PARTIDA DE SAGRES. 
 

Es dóna compte de la Proposta d’acord de l’Alcalde, de 24 de novembre de 2016. 
 

. . . 
 

Seguidament, atenent al que preveu l'article 51 del TRRL i 83, 91.4 i 97.3 del ROF, el Sr. 
President sotmet a votació sense mes tràmits la declaració d'urgència, donant el següent 

resultat: : Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. Antonio 

Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo Requena 
Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. Antonio 
Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal 
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Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
 El Sr. Alcalde declara que l’Ajuntament Ple aprova la declaració d'urgència. 
 

. . . 
 

No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 

donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. 
José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. 
Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup 
Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
 

1. El passat 13 de juny del 2015 es va celebrar el Ple en què es va constituir la nova corporació 
derivada de les eleccions municipals celebrades el dia 24 de maig del 2015. 
 
2. Una vegada completat el procés de renovació dels membres de la corporació, després de la 
celebració de les eleccions, l'activitat municipal havia  de recobrar el seu ritme normal en el termini 
més breu possible. Per a això es va fer necessari l’adopció, per l'alcalde i el Ple, un conjunt de 
mesures. 
 
3. L’ajuntament Ple, en sessió plenària celebrada el día 14 de juliol de 2015, va acordar el següent: 
 

“PRIMER.- Aprovar la designació com membres de la Comunitat d'Usuaris d'Abocaments de la Partida 

de Sagres, al regidors de la Corporació Dª Mª Jose Castells Villalta i a Claudia Suarez González. 
 
 SEGON.- Donar compte del present, Comunitat d'Usuaris d'Abocaments de la Partida de Sagres perquè 
en prenga coneixement i efectes escaients. 
 
 TERCER.- Comunicar aquest acord al Servei Municipal de Desenvolupament i Serveis Públics.” 
 

4.  Posteriorment,  L’ajuntament Ple, en sessió plenària celebrada el día 26 de novembre de 2015, va 
acordar el següent: 
       
              “PRIMER.- Aprovar la revocació de la designació de la regidora de la Corporació Dª Mª Jose Castells 
Villalta i, al mateix temps, la designació, com a membre de la Comunitat d'Usuaris d'Abocaments de la Partida de 
Sagres, del  membre de la Corporació D. Joan Carles Pérez Pastor. 
 
 SEGON.- Donar compte del present, Comunitat d'Usuaris d'Abocaments de la Partida de Sagres perquè 
en prenga coneixement i efectes escaients. 
 
 TERCER.- Comunicar aquest acord al Servei Municipal de Desenvolupament i Serveis Públics.” 
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5.  Dª Claudia Suárez González va renunciar a la seua condició de regidora de l’Ajuntament de 
Canals i a la resta de càrrecs qu’exercia derivats d’eixa condició, havent-se prés coneixement pel Ple 
Municipal, per a la seua efectivitat, en sessió extraordinària celebrada el dia 27 d’octubre de 2016.  
 
6. Procedeix, per tant, que el plenari nomene representant. 
 
 

Als que s'apliquen els següents, 
 

FONAMENTS JURÍDICS 
 
A. El Ple de l'Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el dia 24 de novembre del 2005, va 

aprovar la constitució de la Comunitat d'Usuaris d'Abocaments de la Partida de Sagres, així com els 
seus estatuts.  

B. L'article 8 dels esmentats Estatuts assenyala:  
8.1. La Junta Directicva estarà formada per tres representants de cada una de les entitats que 

integren la Comunitat. Dos membres amb veu i vot, anomenats entre els Regidors de la Corporació i 
els respectius secretaris municipals, o funcionaris en qui deleguen, que particpoaran com a assessors 
de la Junta, amb veu però sense vot.  

8.2. La presidència l'ocuparà alternativament per períodes de dos anys un representant de 
cada un dels municipis integrants. La vicepresidència correspondrà a l'ajuntament que no ostente la 
presidència en l'esmentat període. 

11. Els representants de cada entitat en la comunitat cesaran: 
    a) Per revocació del seu nomenament pels ens comunitaris. 
   b) per renuncia. 
 

 
Basant-se en el que antecedeix, el  Ple de l'Ajuntament acorda el següent: 
 
PRIMER.- Aprovar la  designació del  regidor de la Corporació D. Antonio Orea Pedraza com 

a membre de la Comunitat d'Usuaris d'Abocaments de la Partida de Sagres,. 
 
 SEGON.- Donar compte del present, Comunitat d'Usuaris d'Abocaments de la Partida de 
Sagres perquè en prenga coneixement i efectes escaients. 
 
 TERCER.- Comunicar aquest acord al Servei Municipal de Desenvolupament i Serveis 
Públics.” 
 
 

6.3. PROPOSTA D’ACORD DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA SOBRE NOVA DESIGNACIÓ 
DE  VOCALS REPRESENTANTS DE L’AJUNTAMENT EN LA MESA  GENERAL DE NEGOCIACIÓ 
CONJUNTA DE PERSONAL FUNCIONARI I LABORAL  

 
Es dóna compte de la Proposta d’acord de l’Alcalde, de 24 de novembre de 2016. 
 

. . . 
 

Seguidament, atenent al que preveu l'article 51 del TRRL i 83, 91.4 i 97.3 del ROF, el Sr. 
President sotmet a votació sense mes tràmits la declaració d'urgència, donant el següent 

resultat: : Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. Antonio 

Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo Requena 
Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. Antonio 
Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal 
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Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
 El Sr. Alcalde declara que l’Ajuntament Ple aprova la declaració d'urgència. 
 

. . . 
 

No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 

donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. 
José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. 
Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup 
Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
 
1. Passades les eleccions locals celebrades el 24 de maig de 2015 i una vegada constituïda 

la corporació i elegit alcalde en sessió constitutiva celebrada el dia 13 de juny de 2015, escau adoptar 
una sèrie d’acords encaminats a posar en funcionament, amb la major rapidesa possible, determinats 
aspectes organitzatius i de funcionament de l’Ajuntament i, en concret, la designació dels regidors 
que hagen de representar a l’Ajuntament, com a Vocals,  en la Mesa  General de Negociació 
Conjunta de Personal Funcionari i Laboral. 

 
2. Vistos els escrits presentats pels Grups Polítics Municipals.  
 
3. Acord plenari municipal, de 26 de novembre de 2009, sobre creació i constitució de la Mesa 

General de Negociació Conjunta, que preveu  la designació d’un vocal titular, i un altre suplent, de 
cada un dels grups polítics amb representació en l’Ajuntament. 

 
4. L’Ajuntament Ple, en sessió plenària celebrada el dia 26-05-16, va acordar el següent: 
“PRIMER. Aprovar la designació, com a vocals representants de la Corporació Municipal en la 

la Mesa  General de Negociació Conjunta de Personal Funcionari i Laboral, dels següents membres: 
 
- GRUP MUNICIPAL POPULAR. 

TITULAR: D. MARÍA CELIA BONONAD MARTÍNEZ. 
SUPLENTE: D. ANDRÉS CARULL BLASCO. 
 

- GRUP MUNICIPAL GENT DE CANALS. 
TITULAR: D. RICARDO REQUENA MUÑOZ. 
SUPLENTE: D. MANUEL SANCHIS POLOP. 

 
- GRUP MUNICIPAL CM. COMPROMÍS. 

TITULAR: D. ANTONIO SÁNCHEZ AGUADO 
SUPLENTE: D. MARÍA JOSÉ CASTELLS VILLALTA 
 

- GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA. 
TITULAR: D. ANTONIO MANUEL OREA PEDRAZA 
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SUPLENTE: Dª CLAUDIA SUÁREZ GONZÁLEZ 
 

- GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
TITULAR: D. VICENT TORNERO SORIANO 
SUPLENT: Dª CARLA APARICI PÉREZ 

 
- GRUP MUNICIPAL EUPV. 

TITULAR: D. JOSÉ RAMÓN GARRIDO CENTELLES. 
 

SEGON. Comunicar el present acord als representants del Persona Funcionari i Laboral, així 
com al Servei de Personal.” 

 
             5.  Dª Carla Aparici Pérez va renunciar a la seua condició de regidora de l’Ajuntament de 
Canals i a la resta de càrrecs qu’exercia derivats d’eixa condició, havent-se prés coneixement pel Ple 
Municipal, per a la seua efectivitat, en sessió ordinària celebrada el dia 29 de setembre de 2016.  
 
 
 6. Dª Claudia Suárez González va renunciar a la seua condició de regidora de l’Ajuntament de 
Canals i a la resta de càrrecs qu’exercia derivats d’eixa condició, havent-se prés coneixement pel Ple 
Municipal, per a la seua efectivitat, en sessió extraordinària celebrada el dia 27 d’octubre de 2016.  
 
            6. Procedeix, per tant, que el plenari nomene vocal. 
 

A estos antecedents s’apliquen els següents: 
 

FONAMENTS JURÍDICS 
 

A)  Considerant allò previst pels artícles 31 a 38, i concordants, de l’Estatut Basic de l’Empleat 
Públic 
 

En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, l’Ajuntament en Ple acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la designació, com a  nous vocals representants de la Corporació Municipal 

en la Mesa  General de Negociació Conjunta de Personal Funcionari i Laboral, els següents 
membres: 

 
- GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 

SUPLENT: M. EDGAR BELLVER FRANCO 
 

- GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA. 
SUPLENT: D. ANDREU LLUCH ORTS 
 

 
SEGON. Comunicar el present acord als representants del Persona Funcionari i Laboral, així 

com al Servei de Personal.” 
 
 
 
 6.4. PROPOSTA DE L'ALCALDIA RELATIVA A LA NOVA DESIGNACIÓ DE 
REPRESENTANT D'ESTA CORPORACIÓ EN EL CONSORCI DEL PLA ZONAL DE RESIDUS. 
 

Es dóna compte de la Proposta d’acord de l’Alcalde, de 24 de novembre de 2016. 
 

. . . 
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Seguidament, atenent al que preveu l'article 51 del TRRL i 83, 91.4 i 97.3 del ROF, el Sr. 
President sotmet a votació sense mes tràmits la declaració d'urgència, donant el següent 

resultat: : Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. Antonio 

Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo Requena 
Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. Antonio 
Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal 
Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
 El Sr. Alcalde declara que l’Ajuntament Ple aprova la declaració d'urgència. 
 

. . . 
 

No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 

donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. 
José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. 
Antonio Pérez García, D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup 
Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
 

1. El passat 13 de juny del 2015 es va celebrar el Ple en què es va constituir la nova corporació 
derivada de les eleccions municipals celebrades el dia 24 de maig del 2015. 
 
2. Una vegada completat el procés de renovació dels membres de la corporació, després de la 
celebració de les eleccions, l'activitat municipal havia de recobrar el seu ritme normal en el termini 
més breu possible. Per a això es va fer necessari adoptar, per l'Alcalde i el Ple, un conjunt de 
mesures. 
 
3.- L’Ajuntament Ple, en sessió plenària celebrada el dia 14 de juliol de 2015, va acordar el següent: 
 

“PRIMER.- Aprovar la designació de representant titular de la Corporació, en el Consorci Pla Zonal de 
residus de l’Àrea de Gestió 2, Zones X, XII i XII -amb la nova denominació de Pla Zonal 5 de l’Àrea de gestió V-5-
, en la persona de la regidora municipal Dª María José Castells Villalta, i suplent la regidora municipal Dª Claudia 
Suárez Gonzalez.  
 
 SEGON.- Donar compte del present, al Consorci Pla Zonal de residus de l’Àrea de Gestió 2, Zones X, 
XII i XII -amb la nova denominació de Pla Zonal 5 de l’Àrea de gestió V-5-, perquè en prenga coneixement i 
efectes escaients. 
 
 TERCER.- Comunicar aquest acord al Servei Municipal de Desenvolupament Local i Serveis Públics.” 

 
4.  Dª Claudia Suárez González va renunciar a la seua condició de regidora de l’Ajuntament de 
Canals i a la resta de càrrecs qu’exercia derivats d’eixa condició, havent-se prés coneixement pel Ple 
Municipal, per a la seua efectivitat, en sessió extraordinària celebrada el dia 27 d’octubre de 2016.  
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5. Procedeix, per tant, que el plenari nomene representant. 
 

 Als que s'apliquen els següents, 
 

FONAMENTS JURÍDICS 
 

A. Per acord del Ple de l'Ajuntament de Canals de data 29 de gener de 2009 es va ratificar, 
entre altres extrems, l'aprovació dels Estatuts del Consorci Pla Zonal de Residus de l’Àrea de Gestió 
2, Zones X, XII i XII -amb la nova denominació de Pla Zonal 5 de l’Àrea de gestió V-5 (DECRET 
81/2013, de 21 de juny, del Consell, d'aprovació definitiva del Pla Integral de Residus de la Comunitat 
Valenciana (PIRCV), publicat en DOCV núm. 7054 de 26 de Juny de 2013)-. 

 
B. Segons s’assenyala en  l’artícle 8 dels Estatuts, els seus òrgans de govern es constituiran 

dins del quaranta dies següents a aquell en què corresponda presa de possessió a les noves 
corporacions. En conseqüència, cal procedir a la designació, per acord plenari, del representant, 
titular i suplent, d’este Ajuntament en el Consorci el més prompte posible. 
 
 
 Basant-se en el que antecedeix, el Ple de l'Ajuntament acorda el següent: 
 

PRIMER.- Aprovar la designació de representant suplent de la Corporació, en el Consorci Pla 
Zonal de residus de l’Àrea de Gestió 2, Zones X, XII i XII -amb la nova denominació de Pla Zonal 5 de 
l’Àrea de gestió V-5-, en la persona del regidor D. Antonio Orea Pedraza. 
 
 SEGON.- Donar compte del present, al Consorci Pla Zonal de residus de l’Àrea de Gestió 2, 
Zones X, XII i XII -amb la nova denominació de Pla Zonal 5 de l’Àrea de gestió V-5-, perquè en 
prenga coneixement i efectes escaients. 
 
 TERCER.- Comunicar aquest acord al Servei Municipal de Desenvolupament Local i Serveis 
Públics.” 
 
 
 
             7. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL 
R.O.F. 

 
El Sr. Alcalde, en compliment del que diu l’art. 42 del ROF, manifesta que s’han posat a 

disposició dels Srs. Regidors les resolucions adoptades des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat. 
 
 

 8. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 14-07-15, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
 El Sr. Alcalde, en compliment del que diu l’art. 42 del ROF, manifesta que s’han posat a 
disposició dels Srs. Regidors els acords adoptats per la Junta de Govern Local per delegació del Ple 
des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat 

 
            9. PRECS I PREGUNTES. 
 
 9.1. PREGUNTA 1 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
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El Sr. Sanchis Polop assenyalant que, el PGOU és un dels objectius clars que tenim l'equip 
de govern. Així ho hem manifestat en les trobades que hem tingut. Una de les propostes que fem en 
Urbanisme en el pròxim Pressupost del 2017 és que apareixerà una quantitat econòmica per a 
contractar-ho. Has de tenir en compte, tu no ho has dit en la teua exposició, que en la legislatura en 
què Gent de Canals ostentà l'Alcaldia del poble es contractà amb un equip redactor la confecció d'un 
PGOU i es va aconseguir, dels dos que eren, l'objectiu del concert previ o document de referència 
que es diu ara. En l'actual legislatura l'Ajuntament s'ha ratificat en l'i ens ho ha aprovat la Conselleria, i 
és un treball que ha pagat l'Ajuntament i que serveix de base per a treballar en un futur. El primer pas 
és consignar una quantitat per a poder continuar treballant en aquesta línia, també hem tingut 
entrevistes amb diferents equips redactors per a valorar que quantitat pot suposar per al nostre poble. 
l'última pregunta és la que més m'agrada perquè es demana participació al poble en molts punts 
delicats que puguen sorgir en la redacció d'un PGOU. No és que l'hàgem de fer per ètica sinó perquè 
la pròpia redacció així ho demana que és posar diferents exposicions i si es demana participació així 
s'ha de fer. Participació i exposició pública va tot lligat. En la legislatura del concert previ , que vaig 
ser regidor però no d'urbanisme, recorde que l'equip redactor va fer participació i va haver-hi gent que 
presentà coses i així consta i eixe treball està a la disposició de tots. Consta que va haver-hi 
participació de la gent que donava la seua pareixer en diversos aspectes importants del PGOU. 

PLENARI 24 DE NOVEMBRE DE 2016

PREGUNTA 1 - PGOU

Després de les eleccions de maig del 2015 i de la conformació del que va ser
el nou govern municipal, es van establir unes línies de treball básiques que tots
estávem d’acord que havien de ser els principáis objectius de la legislatura. Un
d’aquests objectius era la modificació i actualització del Projecte General
d’Ordenació Urbana. Aquest pía va ser aprovat el 1984, i té mes anys que
alguns deis que formem part d'aquesta corporació. Des del nostre punt de
vista, aquesta actualització i/o modificació del PGOU hauria de ser un procés
obert a la participació de la ciutadania. Som coneixedors de les dificultats del
departament per les tasques acumulades i per l'beréncia rebuda. Tot i aixó, ens
agradaría saber:

- Si está prevista aquesta modificació del PGOU?
- Si s’ha fet ja alguna actuació en relació a aquesta modificació o

actualització?
- Si existeix un pía o calendan d’actuació en relació a aquest projecte?
- Si, en cas d’haver-se preparat, está prevista la participació de la gent del

nostre poblé en la modificació d’aquest.

Moltes grácies.

Edgar Bellver
Reiniciem CanalsReiniciem Canals
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 9.2. PREGUNTA 2 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
 

  
 

PLENARl 24 DE NOVEMBRE DE 2016

PREGUNTA 2 - PLA D'OCUPACIÓ LOCAL

El passat 27 d'octubre la regidoría de Promoció socioeconómica, amb el senyor Ricardo
Requena ai capdavant, va presentar ei que eiis anomenaren ei «PJa d'Ocupació Local», on
s'iniciava un procés de contractació pública d'11 persones durant 3 mesos amb l'objectiu de
remodelar les voreres ¡ d'eliminar les barreres arquitectóniques per facilitar la circulació de la
població. Fins aci , el fet ens pareix conecte i beneficios per a la poblado, sempre que les obres
siguen necessáries.

El nostre dubte rau en la necessitat apressant de lluitar contra l'atur en la nostra població i, per
tant, en la necessitat d'elaborar un Pía d'Ocupació Local serios que permeta el
desenvolupament social i huma del nostre poblé, ¡a que actualment tenim una taxa d'atur del
15'81%, dos punts per damunt de la mitjana de la comunitat (13'21%). Sent els sectors més
perjudicáis el de Servéis, que suposa un 57'46% del total d'aturats (encara es troba molt per
sota de la taxa de la comunitat, amb el 66'23%) i el sector industrial amb un 23'90%, front al
14'61% de la taxa de la comunitat. En canvi, la regidoría de Promoció socioeconómica ha
decidit invertir en el sector menys afectat en la nostra població la construcció amb un 7’18% de
l’atur front al 9'43% d'atur en la comunitat.

Aqüestes dades ens duen a preguntar-nos quins han estat els criteris de diagnóstic i
planificació que han donat lloc a aquesta actuació. Per tant, pensem que anomenar al procés
de contractació d'11 persones durant 3 mesos «Pía d'Ocupació Local» no és serios, ni verídic.
A més, no és una mesura real de Multa contra l'atur sino una mesura assistencialista i un
mecanisme publicitari de l'Ajuntament i de la regidoría de Promoció socioeconómica en
particular, ja que es tracta de pa per a hui i fam per a demá. Per tant, ens agradaría saber.

" Quins processos de planificació anteriors a l'aplicació d'aquesta mesura s'han dut a terme?

- Quines són les línies futures del Pía d'Ocupació Local?

- Qui ha elaborat el Pía d'Ocupació Local?

~ Quins criteris de diagnóstic es van seguir per prendre aqüestes mesures?

- Ha hagut participado ciutadana en l'elaboració del Pía d'Ocupació Local?

- Existeixen documents que acrediten els següents passos a seguir peí Pía d'Ocupació Local?
Están disponibles per a la ciutadania?

El Pía d'Ocupació Local és alguna cosa més que aquest procés de contractació?

- S'han dissenyat algunes mesures per analitzar l'impacte del Pía d'Ocupació Local?

Totes les dades han estat extretes del bañe de dades municipal de la Generalitat Valenciana.

Vicent Tornero Edgar Bellver
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El Sr. Requena Muñoz manifestant que, bona nit i benvingut. Em fa tantes preguntes que 

comprendràs que no puc respondre't a totes. No obstant açò estàs convidat a venir al departament de 
desenvolupament local que és, al costat del d'Urbanisme, el que ha desenvolupat aquest Pla. Si que 
veig alguna dada equivocada, igual ha sigut per no haver-m'ho preguntat abans i haver redactat la 
pregunta directament. Parles que el Pla està pensat en gent del sector de l'obra, de la construcció. Hi 
ha tres administratius, hi ha peons generals, hi ha pintors i solament hi ha dos obrers en aqueixes 
onze persones. Des que hem entrat i assumit la regidoria de promoció l'àrea de promoció ha sigut 
ampliada econòmicament. El Pressupost de l'any que ve l'estem fent entre tots perquè diners hi ha el 
que hi ha, i si hi ha més diners en promoció és perquè els altres companys estan disposats a rebaixar 
les seues partides i la idea és duplicar perquè el Pla que ara comença amb un objectiu molt concret, 
que és eliminar barreres arquitectòniques i adequar altres espais pensant en aqueixa línia de treball, 
puga ampliar-se a projectes d'un altre tipus que no siga solament el de la construcció, el de la pintura, 
dels peons generals o de l'emmagatzematge. Respecte a que coses s'han fet, pense que s'han fet 
moltes i noves que no s'havien fet mai en l'Ajuntament. Hem de tenir en compte que la competència 
laboral no és una competència pròpia dels municipis. L'hem assumit perquè hem volgut i estem 
invertint uns diners propis, en aquest cas 45 mil euros més altres despeses que són paral·lels que no 
s'havien gastat mai en aquest tema. Paral·lelament tenim ajudes de treball com les que venien fent-se 
i nosaltres hem continuat com els tallers d'ocupació o escoles taller, però a més tenim unes altres que 
són a punt d'eixir com a llocs de treball per a orientadors laborals, per exemple, que no és gent del 
món de la construcció. En breu eixirà, i açò passà per l'última Comissió en la qual va estar Vicente i 
que es modificà a proposta dels Grups de l'oposició, un Pla pioner en la localitat de Canals amb 36 
mil euros més i beques, és a dir llocs de treball, beques de formació per a tres persones que tampoc 
seran del món de la construcció. Aquest curs, també per primera vegada a Canals, ...per que tot no 
és pa per a avui com deies el teu... 

 
El Sr. Bellver Franco  manifestat que,  no me has contestat les preguntes, disculpa. 
 
El Sr. Requena Muñoz manifestant que tracte de contestar de forma global, però veig que no 

interesa sentir el que estem fent. Veig per on vas, ja te contestaré per escrit. 
 
El Sr. Bellver Franco manifestat que, també me ineteresa però no parle de les inicatives, jo 

preguntava si hi ha un Pla d'ocupació. L'Ajuntament de València a contractat amb la Universitat de 
València la redacció d'un Pla d'ocupació.  

 
El Sr. Requena Muñoz manifestant que, jo crec que si que  hi ha. Estem trencant-nos les 

banyes perquè eixa competència que no és nostra puga constatar-se en la realitat del poble en 
treball, en formació orientada al món laboral, estem treballant amb la gent jove que no s'havia fet mai 
perquè aquesta realitat siga més efectiva. Ho he dit al principi, no tinc totes les dades per a respondre 
una a una les preguntes. Crec que en general t'he respost, no obstant açò podem quedar quan 
vulgues. El departament de desenvolupament local, per desgràcia, solament té una tècnica de 
desenvolupament local que s'encarrega de supervisar tots els departaments externs, com jo ho 
nomene és el sac amorf de l'Ajuntament, esports, cultura, educació, joventut, contractacions, serveis, 
manteniments etc.. pasa per eixa persona. Crec que el primer pas del Pla seria ampliar el personal en 
eixa àrea. Per açò les beques i la formació que anem a traure va en eixa línia també. Jo crec que si 
teniu alguna proposta que puga ajudar benvinguts. 
 
 
  
 9.3. PREGUNTA 3 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
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El Sr. Alcalde manifestant que, no se si limitar-me a contestar punt per punt perquè veig que 

esteu una mica ...  
 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que  jo.... (no es pot reproduir més la intervenció atès 

que el regidor no parla amb el micro obert, sent inaudible)  
 
El Sr. Alcalde manifestant que estic parlant jo, quan te done la paraula parles tu. Edgar, per 

favor. Quan parles  tu t'escolte. Quan parle jo per favor no faces comentaris. Crec que hem de 
respectar-nos uns a uns altres.  

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que ...  (no es pot reproduir  la intervenció atès que el 

regidor no parla amb el micro obert, sent inaudible)  
 
El Sr. Alcalde manifestant que torne a repetir, espere contestar-te les preguntes. Veig que 

esteu una mica fins, i és la meua opinió que crec que pot valdre de algo. Si m'ho permeteu 
continuaré. La pàgina web està en proves, estem treballant per a fer una nova pàgina web, la qual 
cosa vau veure va ser un llançador, cree recordar, en la qual estava la pàgina antiga enllaçada amb 
altres apartats que són els que intentarem engegar. És difícil canviar la pàgina web perquè a més de 
portar notícies té també una part administrativa que és la del perfil del contractant. No és tan fàcil, cal 
anar a poc a poc i fer-ho bé. Hi ha obertes licitacions i contractes de l'Ajuntament i no podem tancar i 

PLENARI 24 DE NOVEMBRE DE 2016

PREGUNTA 3 - WEB MUNICIPAL

Fa unes setmanes i durant cert període de temps va estar operativa la nova
web de rAjuntament, amb el nou format i ía nova imatge. Pero avui mateix
vegem que al entrar al domini canals.es. continua mostrant-se la web antiga,
una página que tots coincidim que és limitada i poc intuitiva, una web que
requereix una millora i modernització, tant en operativitat com en imatge.
Ens crida l’atenció, també, que l’aplicació Canals en línia, ara anomenada
canals connect, ha canviat de nom i d’ímatge, pero no ha portat amb aquest
canvi un canvi d’ús traient un major profit a l’aplicació. Peí que es veu, continua
emprant-se per a les incidéncies i per a penjar noticies de les activitats de
l’equip de govern. En relació a agó, ens agradaría saber:

- Perqué va estar operativa la web, pero a hores d’ara continua activa la web
antiga?

- Per a quan es té pensada la posada en funcionament delinitiu de la nova
página web?

- En relació a l’aplicació, pensa fer-se un ús més eficient i productiu de la
mateixa com se’ns ha dit en plenaris anteriors?

Moltes grácies

Vicent Tornero Edgar Beilver
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obrir una altra. Estem en aquesta fase, estem treballant i intentant solucionar-ho. La idea és fer un 
llançador i a banda de la pàgina institucional incorporar la pàgina de transparència, que veig que no 
l'esmentes. La idea és que s'incorporen també tres noves pàgines que seran l'estructura: turisme, 
esport i cultura. Respecte al segon estem treballant i quan estiga operativa la posarem a la disposició 
de tots. Us heu molestat per unes paraules que he dit i ací dieu que solament es pengen notícies de 
les activitats de l'equip de govern. Allí es pengen moltes coses, a part de les activitats de l'equip de 
govern que jo diria de les diferents regidories de la corporació. A banda tenim l'agenda on, per 
exemple, està publicat el ple d'avui, i la gent ho pot rebre en el seu correu electrònic. No sé perquè 
dieu açò quan se li està donant un ús que jo cree raonable . Està el tauló en el qual publicitem les 
coses que es fan no solament en el poble sinó d'altres associacions i que vosaltres si ho estimeu 
oportú també podeu fer ús. És veritat que hi ha sis apartats i intentarem engegar-los tots,  a  poc a 
poc anirem treballant per açò. 
 
 9.4. PREGUNTA 4 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
 
 

 
 

El Sr. Sanchez Aguado manifestant que aquest regidor no sap exactament que quantitat de 
gent tenim. Sabeu que hem signat un conveni amb la conselleria de habitatge, estem dins del conveni 
de pobresa energètica. A aquest regidor no li costa que cap família de Canals haja tingut cap tall de 
llum, ni de cap servei bàsic, ni de gas, no d'aigua. Hem incrementat un 25% la partida d'ajudes 
individuals i estem atenent totes les peticions que arriben. Si no arriben més peticions a l'equip de 
serveis socials jo no puc saber si hi ha mes casos o no. Estem treballant amb l'escàs equip humà que 
tenim per a atendre totes les situacions que es donen. Com li he dit no em consta que s'haja tallat cap 
subministrament a cap veí o veïna de Canals. Intentem treballar perquè tots siguen atesos i no em 
consta que cap família s'haja quedat fora. 

FLENAR! 24 DE NOVEMBRE DE 2016

PREGUNTA 4 - POBRESA ENERGÉTICA

D’unes setmanes cap ací hem entrat ja en la temporada d’hivern, on les
dificuítats en retado a la pobresa energética s’agreugen per a moítes famílies
del nostre país i de la nostra poblado. En aquest sentit, voldríem saber quina
és la situació d’aquestes famílies a la nostra poblado:

- Voldríem saber si el regidor disposa de dades per saber quanta gent a la
nostra població está en situació de pobresa energética?

- Quines són les ajudes que es disposen per fer front a aquesta situació?
- Si, amb aqüestes ajudes, es cobriran les necessitats de totes aqüestes

persones o hi ha la possibilitat que algunes famílies se’n queden fora.

Moltes grácies.
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 9.5. PREGUNTA 5 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 

 

 
El Sr. Alcalde manifestant que, pensava que havia quedat clara la pregunta amb la 

introducció que he fet abans, però ho tornaré a repetir. Des del departament de Secretària s'ha 
treballat per a elaborar un informe que aclarisca la LRSAL que abast té i fins a on es pot treballar, si 
és la Diputació la que ha de donar el servei de l'aigua o si es pot fer des de l'Ajuntament. Hi ha una 
cosa que no entenc molt. Ací es parla de municipalizar l'aigua, que la licitació es faça dins de 
l'Ajuntament, però després es demana una contractació externa amb especialistes en el sector, fer 
una mica de manera externa pagant un pla que no entenem molt bé en què consisteix. Torne a repetir 
que en la reunió es va dir que licitaríem l'aigua en un temps prudencial conforme als criteris que 
marquen els tècnics municipals i que siga més avantatjós per als nostres veïns i que paral·lelament 

PLENARI 24 DE NOVEMBRE DE 2016

PREGUNTA 5 - CONTRACTE DE L'AIGUA

Fa més de dues setmanes ens vam reunir amb el representant de medi
ambient de la Diputació de Valéncia Ramón Bellido Boada per discutir quines
serien les futures línies d'actuació entorn al model de gestió de l'aigua per ais
propers anys. En aquesta reunió es va acordar verbaiment treballar per
aconseguir la municipalització de l'aigua d'ací a uns anys. Per a la consecució
d'aquest objectiu, el representant de Reiniciem Canals, va proposar l'elaboració
externa, realitzada per especialistes en el sector, d'un Pía per a la
municipalització de l'aigua que estudiara els passos a seguir per aconseguir
que el servei d'aquest dret humá fonamental, l'aigua, fóra gestionat per
l'Ajuntament, ja siga directa o indirectament. Aquest fet va ser acceptat per la
resta de torces polítiques allá presents. Per tant, ens agradaría saber:

- S'ha realitzat alguna actuació respecte a agó?

- S'ha contactat amb empreses especialistes en la materia per conéixer els
costos de l'elaboració del Pía?

- Quines són les futures actuacions que es pensen dur a terme? I quin és el
calendari d'aquestes actuacions?

- Es traurá el plec de condicions per a l'adjudicació del servei de l'aigua a una
empresa privada abans o després de l'elaboració del Pía? Quins són els
motius d'aquesta decisió?

Moltes grácies

Vicent Tornero Edgar Bellver
Reiniciem Canats
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treballaríem en estudiar un pla per a veure si podria fer-se la municipalizació de l'aigua o conveniar 
l'aigua en una mancomunitat amb altres municipis o que siga la Diputació la que es faça càrrec. 
Aqueix estudi pot ser a través d'un pla o a través d'informes de tècnics de la casa que crec que tenim 
i són molt capaces de fer eixos plans. Quant a les futures actuacions, ho he dit abans, anem a reunir-
nos amb els tècnics que diran els paràmetres a partir de les nostres propostes, a les quals convidat 
com t'he dit, i seran els qui marquen les línies de les pliques que cal traure. Respecte si es traurà el 
plec de condicions per al Pla aquest, doncs no, el motiu que no es faça aqueix pla abans de la 
licitació és que no volem es torne a prorrogar el contracte de l'aigua. 

 
D. Antonio Sanchez Aguado (del Grup Municipal Compromis) s'absenta de la sessió sent les 

22:13 hores, reincorporant-se sent les 22:15. hores. 
 
 

 9.6. PREGUNTA 6 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) s'absenta de la sessió sent 

les 22:15 hores, reincorporant-se a la mateixa sent les 22:17. hores. 
 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que no se si puc dir algo antes de fer la pregunta. 
 
El Sr. Alcalde manifestant que pots dir el que vulgues quan acabe la persona que està 

parlant de parlar. Es pot parlar i dialogar quan acaba una persona de parlar, entenc jo. Si tenim que 
estar interrompent-nos no te trellat. 

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que jo crec que quan ací es configura la corporació 

queda clar els rols de cadascun. Evidentment tu eres l'Alcalde i pots tractar-nos com consideres. Al mi 
em toca estar en l'oposició i em toca preguntar-te a tu o a qualsevol de l'equip de govern. Siga la 
pregunta la que siga, la resposta ha de ser amb educació i respecte. Quan jo he iniciat la pregunta, el 
teu inici de resposta no ha sigut amb respecte cap al mi. Jo en cap moment t'he faltat al respecte ni a 
tu ni a ningú dels que estan ací, ni en paraules ni amb els tons de veu, i crec que no ha sigut 
adequada la teua resposta en eixe moment. Crec que de vegades quan la pregunta no agrada la 
resposta és nerviosa i no és adequada.. 

 
El Sr. Alcalde manifestant que vaig a tallar-te. Estem en la pregunta número 6, avui no sé 

que passa. Açò s'està traient de context.  
 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que jo he dit si podia parlar, m'has dit que si i he parlat. 
 
El Sr. Alcalde manifestant que a veure, pots fer la pregunta. Fes la pregunta. 
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El Sr. Lluch Orts manifestant que la reunió es va fer el 31 d'octubre en Ca D. José per a 

crear les bases d'un grup motor que s’encarregarà, primer, de crear el seu propi codi a a partir del 
qual fer el programa de pressupostos per a l'exercici 2018 perquè per al 2017 no donava temps. En 
aquella reunió es van debatre uns punts i un va ser que un membre de Reiniciem quan plantejarem 
fer el grup motor va dir que no, que primer hauria d'haver-hi un reglament que establirà eixes bases i 
que el grup motor ja s'adheria a elles. Eixe és un punt que ha de tractar-se i la meua idea és que ho 
tractem entre tots els partits polítics primer, però se'ns obri una diatriba. La cosa està en què si és un 
procés obert a la ciutadania, si primer fem un reglament si fem un consell municipal eixe consell 
estaria format per un representant de cada partit, perquè associacions de participació ciutadana a 
Canals ara no tenim. I clar, el fet que siga un representant de cada partit dista molt de ser participació 
ciutadana. És una de les coses que hem de debatre els grups i després decidim que fem. Es que hi 

PLEWARf 24 DE NOVEMBRE DE 2016

PREGUNTA 6 - REGLAMENT DE PARTICIPACIÓ

Després de la benvinguda a Andreu, nou regidor, com se sol dir, anem per
feina. Entenem que assumeix les de/egacíons de partícipacíó i medí ambient,
de la mateixa forma que estaven delegades en l’anterior companya Claudia,
Durant molí de temps hem estat demanant que s’elaborara un reglament de
participado que regulara de forma global fots els procediments de participado
de la ciutadania en la presa de decisions polítiques a la nostra població.
Ara mateix hi ha obert un procés de participado en relació ais pressupostos
que al nostre parer no s’ha portat de forma correcta, ja que d’inici es va apostar
per l’acompanyament d’una empresa externa que després sembla que s’ha
abandonat, i s’ha fet, pensem amb molt poc de temps i tenim dubtes que done
els resultats esperáis.
Potser amb un protocol de participado, eiaborat, aihora de forma conjunta i
participativa podrien portar-se endavant iniciatives com aquesta d’una forma
més eficient i amb uns millors resultáis.
És per aixó, que, tot i que entenem que agafa possessió hui, voldríem saber:

- Si té pensat portar endavant aquest reglament de participado.

- Si aquest reglament de partícipacíó relaborará de forma conjunta i
participativa

- I si té previst un calendan d’actuació aproximat al respecte.

Moltes grácies.

Vicent Tornero
Reimctem'Canats

Edgar Bellver
Re'in'ic'iem Canats
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ha un grup en què hi ha un representant de Compromís, un de Gent de Canals, un de Reiniciem i un 
del PSPV. Em consta que del PP no anomenà representant ni d'IU tampoc. Si estic pensant a portar 
avant el reglament de participació ? si, tinc pensat portar-ho avant. El reglament de participació ho 
portarà avant de forma conjunta i participativa? si. Respecte al calendari, tenia ja Claudia un calendari 
comptant amb aquell grup motor. Sent que hem de debatre aquestes coses a partir d'ací podrem fixar 
el calendari. La meua idea és que per al pressupost del 2018 que estiga en marxa. És una de les 
prioritats que tinc. 

 
 
 
 

9.7. PREGUNTA 1  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 
El Sr. Pérez García manifestant que podries explicar-me perquè s'ha retirat el punt 3.2? Hi ha 

hagut una rectificació en l'ordre del dia.  
 
El Sr. Alcalde manifestant que el punt 3.2. són unes Bases competència de Junta de Govern 

Local.  Es va dictaminar en Comissió i es va passar a la Junta que és la que té potestat per a aprovar-
les. Hi ha hagut un error en la convocatòria que s'ha rectificat.  

 
El Sr. Sanchez Aguado manifestant que les bases estan aprovades, es van portar a 

Comissió i es van dictaminar favorablement per unanimitat de tots els grups. Són 26 mil euros per a 
entitats soci sanitàries locals, en les quals s'establien uns requisits i uns criteris el més objectius 
possibles per a fer una baremació posterior.  

 
El Sr. Pérez García manifestant que des del meu grup vull fer una mostra de condol per la 

recent defunció de Rita Barberá i donar el condol a familiars i amics. 
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El Sr. Garrido Centelles manifestant que, no han sigut 15 dies els que ha estat tancat, van 
ser 5 dies. El que passa, tens raó la tu, és que considerarem a la vista del que passava amb la 
temperatura que o ens passàvem o ens quedàvem per sota a voltes la gent no nadava a gust. Llavors 
decidirem parar 15 dies, no quan ens ho vau exigir vosaltres perquè quan vau fer la pregunta, és una 
matisació, nosaltres ja teníem previst el parar. En el mes de setembre ja s'havia tramitat tot i en la 
primera quinzena d'octubre pararem, és a dir, pararem 15 dies. Ja està solucionat. No se si ha arribat 
alguna petició més, però si la hi haguera l'atendrem. El problema ja no és de temperatura, hem 
arreglat les tres calderes, van venir els fabricants i ens van donar un toc perquè des que es van posar 
no s'havien netejat. De les quatre calderes 3 funcionen. Ara amb una tenim bastant. Supose que quan 
baixe la temperatura posarem una més i ja està. És cert que la humitat era alta i la sonda l'hem 
canviat. Avui tenim una humitat entre 50 i 60, en ocasions 65, i la temperatura de l'aigua entre 29,7 i 
30. De 30 no podem passar. Avui dia pràcticament no hi ha problemes. L'únic problema que hem 
tingut és, no les temperatures, sinó els horaris perquè havien 45 minuts i després 15 de descans. Avui 
és tota l'hora sencera. Està tot arreglat, si bé ens a costat més diners del que esperàvem. 

 
 
 
 
9.8. PREGUNTA 2  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
  

 

PREGUNTA DIRIGIDA AL REGIDOR D'ESPORTS

El passat plenari ja li vam preguntar sobre aquest tema ¡ volem que ens explique quina ha sigut
la evolució del mateix i quines son les mesures que ha pres.

Aquesta pregunta es referent a la problemática produída a la piscina coberta municipal aquest
inid de "temporada".
Com ja ens va comentar la piscina va estar 15 dies tancada, o era ¡mpossible el seu us per les
condicions de temperatura que tenia, i per tant li vam exigir que es fera la devolució
proporcional a tots les persones matriculades.
Es per tant que li fem les següents preguntes:

¿S'ha produít la devolució d'aquesta quantitat a totes les persones matriculades? En el cas de
que no s'haja produít, ¿Quin ha sigut el motiu?

¿S'ha produít algún problema más a aquesta instaMació municipal o ja s'han pres les mesures
corresponents per a evitar perjudicis ais usuaris? Si s'han seguit produint els problemes,¿Quan
te previstos que es solucionen? En el cas de que s'haja solucionat, ¿quines son les mesures
presses?

Canals, a 14 de novembre del 2016

Regidor del Grup Popular



 
 
 

57 / 64 

 
El Sr. Alcalde manifestant que és veritat que portem any i mig. Ens hem trobat moltes 

dificultats i hem treballat el millor que hem pogut i continuarem treballant. És veritat que no s'ha fet, no 
hem d'amagar res, hi ha moltes coses que demanàrem i no s'han fet perquè no hem pogut. Hi ha 
moltes coses que demanàrem que no s'han fet, t'ho recorde perquè no cerques, per exemple la 
solució del problema del camí de Xativa evidentment per que no s'ha pogut. Açò és d'una altra 
regidoria, li faré el recordatori, és un servei que podria fer-se segurament de forma fàcil i barata. Una 
Wi-fi no ha de ser complicat. També hem fet altres coses i les continuarem fent, li comente que el 
centre de salut de Aiacor hem fet coses perquè l'atenció fóra una mica més privada, cosa que no era, 
i vostès han tingut 8 anys per a solucionar-ho i no es va solucionar. Per tant hem fet algunes coses 
també que vostès no van fer. 

 
El Sr. Pérez García manifestant que li recorde que també es van fer actuacions i obres en el 

centre de salut de Aiacor per aqueix mateix motiu, no diga que no es va fer res.  
 
El Sr. Alcalde manifestant que tampoc no he dit que no es va fer res, dic que hi havia un 

problema i ho hem solucionat. 
 
 
 
 
9.9. PREGUNTA 3  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 

 

PREGUNTA DIRIGIDA AL ALCALDE/PRESIDENT

En la passada legislatura, el grup compromís, es a dir, el seu grup municipal, va

presentar una moció en la que soMicitava donar servici de biblioteca a Aiacor i Torre-
Cerda amb la creació de punts de lectura.
També, va proposar que la gent d'estes zones tinguera la possibilitat de demanar
Ilibres sense necessitat de desplagar-se a Canals, e inclús la instaMació de punts wifi a
estes zones.
Era vosté el que demanava aquest servici,pero ais fets ens remetem que ha dia de hui,
no han fet res al respecte. Li recordem que ja porta any i mig al carree, es adir, el 75%
del seu mandat.
Pertant li fem les següents preguntes:

¿Perqué no ha fet bona aquesta moció que vosté mateix defensava i considerava
interesant i necessária?

¿Qué pensa fer al respecte?

¿Hem de seguir revisant les actes, per vorer tot el que abans demanaven, i que
actualment tant poc els importa?

Canals, a 24 de novembre de 2016

érez GarcpD

Regidor del Grup Popular
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El Sr. Sanchez Aguado manifestant que en principi a aquest regidor no li agrada parlar de 
“ecos”, m'agrada més parlar d'evidències. No podem dir que m'han arribat “ecos” i la població diu i es 
manifesta. Nosaltres treballem i tenim informes i parts de la Policia Local. Al meu m'agradaria saber 
quines són totes aqueixes situacions tan generalitzades d'inseguretat. No entenc tampoc que s'ha 
comprovat la falta de seguretat. Successos accidentals no poden entendre's com a falta de seguretat. 
Tant de bo no hi haguera hagut cap incendi ni cap persona haguera caigut per un terraplè, però 
entenc que no és responsabilitat de l'Ajuntament ni de la plantilla de la Policia Local que es 
produïsquen aquests successos. Estem fent un gran esforç i tenim més diàleg amb el cos de Policia 
que mai, per a bé o per a mal. Quan cal fer un reconeixement com avui, s'ha fet. Els recursos són 
limitats, li reconec que en més d'un torn hi ha un agent de servei en el carrer i un en el repten, cosa 
que a aquest regidor no li agrada en absolut. Aquest regidor, juntament amb l'Alcalde, fa mesos que 
va adquirir el compromís davant de la plantilla de la Policia Local i els seus representants sindicals 
que almenys el que garantiríem és que totes les nits de servei hagueren almenys dos agents. De 
moment està complint-se. Açò té uns costos econòmics. Un altre punt és que ja m’agradaria ser la 
mare de Déu de Lurdes però no tinc la capacitat de la sanació, quan la plantilla es posa malalta jo no 
sóc mèdic. Hem tingut alguna situació en què d'avui per a avui s'ha produït una baixa laboral que no 
hem pogut cobrir. Fa més de 5 mesos que estem esperant un informe que altres equips de govern 
segurament no es van atrevir a demanar, estem tractant de solucionar un problema entre la 
interpretació que es fa de l'ús que es fa de les comissions de servei i interinages. Ja vam dir fa uns 
mesos que havíem engegat una borsa d'interins i en aquest moment estem fent totes les gestions, 
Tant de bo foren tan ràpides com la meua voluntat, i estem esperant un informe de la Direcció general 
de Seguretat Ciutadana des de fa 5 mesos. Hem aconseguit que per al dia 30 d'aquest mes es 
constituïsca una Comissió Tècnica perquè informe jurídicament la petició que ha fet l'Ajuntament de 

PREGUNTA DIRIGIDA AL CONCEJAL DELEGADO DE SEGURIDAD CIUDADANA

Desde el mes de septiembre nos han comentado que ha habido unos sucesos de los cuales se
han ¡do haciendo eco en la población.

En la feria de septiembre, en noviembre en los actos de Santa Cecilia, hace unas semanas el
rescate en Aiacor de un hombre, y por último el incendio ocurrido con consecuencias fatales
que todos conocemos.

A la vista de todo esto y comprobando la falta de seguridad de estos últimos meses en la
población, le hacemos las siguientes preguntas:

¿Es cierto que ha habido días en el que en el turno, solo había un policía de servicio?

Si es cierto, ¿Por qué no se han tomado las medidas pertinentes para solucionar esta

disminución de agentes, que han provocado una mayor inseguridad en el municipio y en el
propio cuerpo de policía?

A la vista de todo lo acontecido, le solicitamos que se tomen las medidas oportunas, porque
nuestro pueblo no puede estar en esta situación. También le solicitamos un informe de los
turnos de policía que se han establecido en los meses de septiembre,octubre y noviembre.

Canals, a 24 de noviembre de 2016

Celia Bononad Martínez

Concejal del Grupo Popular
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Canals a la Direcció General. Els recursos són limitats, tant econòmics com a humans, i a voltes hi ha 
inponderables que no són responsabilitat de ningú. Jo sóc el primer que no li agrada que hi haja 
solament un agent de servei, però les circumstàncies són les que són. 

 
La Sra. Bononad Martínez manifestant que, açò que estan de baixa no em val, perquè vostè 

té una borsa de treball, pot posar substituts a eixes persones. Jo crec que per a una població de 
14.000 habitants un agent no és bastant. Eixa és la meua opinió. I l'informe ho vull per escrit si pot 
ser. 

 
El Sr. Sanchez Aguado manifestant que, quan demana l’informe es del torns de la plantilla o 

alguna cosa mes?.  
 
La Sra. Bononad Martínez manifestant que, els torns de cadascun. 
 
El Sr. Sanchez Aguado manifestant que, tota eixa informació la facilitarem amb el NIP de 

l’agent per que no siguen identificats. 
 
9.10. PREGUNTA 4  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 

 
 

PREGUNTA DIRIGIDA AL REGIDOR D'HISENDA

Estem a fináis del mes de novembre, i encara no hem rebut el esborrany del
pressupost per al proper 2017. El alcalde li pot recordar, perqué així heu feia ell quan
estava a la oposició, que fa quasi un mes que aquest esborrany deuria estar en mans
deis grups de l'oposició per al seu estudi i a poder ser debat.
Ens omplíem la boca tots els grups en les passades eleccions amb la participado de la
ciutadania, e inclús proposaven alguns la aplicació de pressupostos oberts i
participatius. Fa uns mesos ja li van proposar que si volien comentar per obrir aquests

heu tenien fácil, tots els anys es rep de la diputació la subvenció del PPOS, quasi
sempre en la mateixa quantitat i que per tant es podrien preparar diversos projectes i
que la gent decidirá.

Pues hui es el dia, que no es que no tinguem pressupostos participatius i oberts, si no
que no tinguem ni esborrany deis mateixos.

També, li hem de recordar que les comissions i la seua periodicitat esta aprovada i
reglada peí plenari, ¿no podia a ver sigut la del mes de novembre, que no s'ha
convocat, una bona comissió per a debatre aquest tema?

Per tot aso li preguntem:

¿Pensa complir les seues promeses electorals i fer realment uns pressupostos

participatius?

¿Quan tindrem els regidors a la nostra disposició l'esborrany del pressupost del 2017?

Canals, a 24 de novembre de 2016

Regidor del Grup Popular
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El Sr. Orea Pedraza assenyalant que evidentment l'esborrany de pressupost no està, 
m'haguera agradat que estigueren molt abans. Si haguera vingut a la Junta de Portaveus haguera 
escoltat que la comissió de novembre no es va fer perquè estava esperant a tenir un esborrany més 
definitiu dels pressupostos. Li recorde que el nombre de comissions que hem fet supera l'una per 
mes, amb el que crec que complim el donar participació a l'oposició. Vostè no ho sap perquè moltes 
vegades no ve i moltes vegades hi ha una absència del Grup Municipal Popular. Se'ns omplia la boca 
no, ho demanàvem i esperem que per al 2018, com molt bé ha explicat el meu company regidor 
d'àrea, tinguem els pressupostos participatius i oberts. Respecte del que diu la Diputació vostè té un 
error, no sempre és la mateixa quantitat, enguany ha sigut pràcticament el doble. També li informe 
que en el pressupost de l'any que ve el PPOS del 2017 serà a través d'un procediment participatiu. 
Per tant anem a fer-ho. Contestant a les preguntes pensem complir les promeses electorals, vostè 
sap que l'equip de govern tènia pensat uns pressupostos participatius en l'àrea de medi ambient, 
començant per eixa àrea, perquè així se'ns va informar per l'empresa que pense que saben més que 
els regidors en processos participatius. Per tant no ha sigut possible, ho lamente i demane disculpes 
per açò i els motius ja han sigut aclarits. L'esborrany de pressupostos, com vaig dir en la Junta de 
Portaveus, ho tindreu la primera setmana del mes de desembre a tot estirar. El que si agrairia és la 
participació, perquè l'any passat no vam tenir per desgràcia i crec que el regidor que fa la pregunta 
podria haver participat més en l'elaboració del pressupost donada la seua experiència, i també és 
evident que la participació en els pressupostos pot fer-se fins i tot abans. Animem al fet que, no 
solament vostès sinó també el Grup Reiniciem, aporte les propostes que tinguen a bé al pressupost. I 
ja li dic que en la primera setmana de desembre es convocarà una comissió per a començar a parlar 
dels pressupostos que desig i espere que siguen aprovats abans del 31 de desembre. 

 
El Sr. Pérez García manifestant que hi ha una cosa que em fot quan dius que: ¿com puc 

queixar-me jo que no es fan les comissions ordinàries si no vaig?. L'obligació de vostè, 
independentment que la meua obligació és assistir quan puga, és convocar la comissió ordinària. No 
em diga que el nombre de comissions és superior.., no, el plenari va aprovar que era una ordinària 
per mes. Si convoca una extraordinària no vol dir que no ha de convocar l'ordinària, ha de convocar-la 
i vostè ho sap. Quan diu que al regidor se li va donar l'esborrany de pressupostos i no va participar, la 
seua obligació és donar-me l'esborrany i participaré en major o menor mesura pel temps, per la qual 
cosa veja, sinó li dic res serà que realitza bé el seu treball, mire-ho així. Que el regidor o portaveu del 
Grup Popular no vaja a les comissions o a la Junta no significa que no haja de convocar-se. 

 
El Sr. Orea Pedraza assenyalant que té raó, l'obligació d'aquest regidor és convocar la 

comissió ordinària. El que passa és que aquest regidor pensa que a voltes és més important el 
contingut que la forma. No tornarà a passar, es convocara la sessió ordinària encara que siga 
solament, com jo he assistit quan estava en l'oposició, per a aprovar l'acta anterior i precs i preguntes. 
I la veritat és que volíem presentar aqueix esborrany abans. D'altra banda el regidor té dret a assistir 
o no i a participar o no. Deixa'm que t'ho diga, simplement perquè el teu coneixes la matèria.. 

 
 
 
9.11. PREGUNTA 5 IN VOCE  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 
La Sra. Bononad Martínez manifestant que, una pregunta per a la delegada de cultura. Com 

no ha tingut molta repercussió el concurs de la biennal de pintura d'enguany que ha convocat, la 
meua pregunta és perquè ens informe: si a eixa convocatòria es van presentar moltes persones, 
quantes persones es van presentar, a quina quantitat pujaven els premis, si estava pressupostat i que 
partida?. 

 
La Sra Ibañez Belda manifestant que, el numere de participants no l'es exactament, et 

contestaré per escrit si vols. I el premi eren 1.500 euros a una obra única. Era de la partida d'activitats 
culturals. El guanyador era un xic de València, teníem obres de València, d'Albacete, de la localitat i el 
jurat on van assistir doctors de belles arts, després de diverses hores de deliberar, van decidir que 
fóra eixa obra. 
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9.12. PREGUNTA 6 IN VOCE  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 
El Sr. Pérez García manifestant que en el passat plenari comentarem alguna cosa sobre el 

tema de la fira, era sobre si s'havia fet alguna cosa sobre el tema de la publicitat que es va retirar de 
la carpa de la zona jove i el tema que es va ocupar la via publica excedint del que tenia l'adjudicatari 
contractat, si s'havia fet alguna cosa. 

 
El Sr. Alcalde manifestant que es va retirar la pancarta, hi ha una segona part que és obrir un 

expedient que encara no s'ha fet; i respecte a l'ocupació no tinc constància que haja fet res. Ho 
consultaré amb els departaments i et contestaré per escrit. 

 
9.13. PREGUNTA 7 IN VOCE  DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 
El Sr. Gimenez Alcalde manifestant que és una pregunta al regidor d'educació. És sobre la 

reunió que van tenir ell i l'Alcalde fa un temps amb la Consellería d'Educació i d'uns dels temes que 
es va parlar del professorat de EPA. Ara mateix hi ha una persona contractada per l’Ajuntament 
perquè estem a costa de rebre de Diputació un altre professor. Era simplement saber l'estat d'açò, si 
es rebrà prompte aqueixa aportació de professorat i si les despeses que s'han ocasionat fins ara si hi 
ha opció reclamar-les. 

 
El Sr. Requena Muñoz manifestant que en eixa reunió a la qual tu fas referencia li 

traslladarem al Conseller d'Educació, Vicent Marzà, mes de 25 peticions. De eixes 25 hem aconseguit 
que algunes ja siguen reals, per exemple la reforma del bany del Jose Mollá, l'obertura de la tanca 
perimetral del Sivera Font , la llicència d'obres per valor de 163 mil euros que serà imminent en el 
Francesc Gil, i altres coses no estructurals, perquè per a l'últim pas estructural primer cal fer uns 
informes tècnics, de l'àrea tècnica a la qual per cert aniré demà parlar amb ells, perquè hi ha diverses 
peticions pendents com la del Vicent Rius i altres coses. Ho dic perquè tenim la cultura de veure unes 
coses i no altres. Eixa reunió va ser molt fructífera perquè aconseguim més de 200 mil euros per a 
Canals en obres. Ho dic perquè sóc docent i seguisc el tema i a Canals no estàvem acostumats a 
aquestes inversions. Per tant des d'aqueix punt de vista molt content. Una de les peticions que li vam 
fer ens va dir que estaven estudiant-la que era que nosaltres li vam proposar que la Consellería 
assumira un dels professors de EPA que depèn de la Diputació que es jubilava enguany. En eixe 
moment faltaven mesos, però ja en previsió del que anava a ocórrer. Per deformació professional se 
que quan els mestres de la Diputació es jubilen el que fa la Diputació és amortitzar la plaça i si 
l'amortitza l'Ajuntament si vol continuar ha de fer front a eixa despesa que és elevada. El Conseller va 
dir que estava en estudi eixe tema amb la Diputació perquè la Consellería absorbira aqueixes places i 
unes altres com les dels conservatoris de música per exemple. La seua intenció era caminar a 
aqueixa finalitat en les pròximes legislatures, filosofia que compartisc. Paral·lelament la regidoria i 
l'equip de govern ha anat a la Diputació a exigir-los que els terminis no s'acabaren. Vam obtenir el 
compromís de la Diputació i de la Consellería, i de fet la diputada Mercedes Berenguer en un acte 
públic a Canals al que el tu no has fet referència però ho faig jo, en el Calixte III va dir que la baixa 
que es produiria l'1 d'octubre de 2016 seria coberta per la Consellería. Va arribar l'1 d'octubre i no es 
va cobrir. Jo pensava en els 10 o 15 dies que la Consellería necessitava per a tramitar..., però la 
veritat és que no s'ha cobert. Arribà la setmana passada i em vaig reunir amb el Secretari Autonòmic, 
Miquel Soler nº 2 d'Educació, plantejant-li moltes peticions i també aquesta i em va dir que en aquests 
moments no podia donar-me una data. Es va plantejar que si no podien complir el compromís 
almenys abonaren la despesa de la baixa. Jo he fet la meua funció i ho vaig traslladar. La regidoria 
d'educació i la de personal ha fet un gran esforç perquè d'on no hi havia es poguera cobrir certes 
hores perquè la gent de la EPA no haja de pagar aquestes conseqüències. Vull que entengueu que 
són aspectes supramunicipals que a la regidoria d'educació se li escapen de les mans. 

 
 
9.14. PREGUNTA 8 IN VOCE   DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
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La Sra. Bononad Martínez manifestant que, la pregunta va dirigida al regidor responsable de 

l'empresa Risoncha, el meu amic Orea. Ens han arribat una sèrie de comentaris referents a les 
persones encarregades de la neteja de les instal·lacions municipals de Risoncha. Fins ara no hem 
volgut fer cap comentari perquè sempre poden haver-hi discrepàncies entre persones que estan 
treballant juntes, però ja és mes preocupant quan hi ha treballadors i treballadores que cauen malalts 
i agafen la baixa per depressió. No ens sembla que estiga dins de la normalitat, per aquest motiu li 
pregunte, sempre presumptament, ¿és cert que aquesta una persona de baixa per depressió?; 
segons ens han informat s'ha sentit atabalada i discriminada, ¿és cert que ha sigut per aqueix motiu?; 
Com vostè és el responsable si sap alguna cosa.. 

 
El Sr. Orea Pedraza assenyalant que li agraïsc l'amistat, és mútua. En l'actualitat existeixen 

dues baixes, els motius de les baixes no vaig a dir-ho perquè afecten a la protecció de dades i per 
tant no crec que hagen de dir-se en un plenari que constara en acta. Jo, sumant-me al que diu el 
company, no em faig “eco”. Porte el dia a dia de l'empresa Risoncha i tinga en compte que estem en 
un procés d'harmonització entre el nou càrrec se supervisora encarregada que, evidentment, ha 
suposat un canvi en la forma de treballar a nivell general de l'empresa. Simplement hi ha hagut un 
canvi. A mi personalment no se m'ha traslladat per escrit cap fet o conflicte que s'haguera generat i si 
vostè té més dades li agrairia que me'ls passara, però no puc donar-li més. 

 
 
 
9.15 PREC Nº 1 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que jo abans del prec, supose que em dirà que no, 

m'agradaria dir una cosa sobre un comentari de Toni, si se'm permet. 
 
El Sr. Alcalde manifestant que si et sembla acabem els precs i després et donaré un torn de 

paraula. Crec que una cosa són precs i preguntes, que cal seguir un procediment marcat en el 
reglament, i quan acabe no tinc inconvenient a donar-te un torn de paraula perquè digues el que 
estimes oportú. Si et sembla ho fem així. 

 
 El Sr. Tornero Soriano manifestant que, perfecte, el que consideres. 
 

 
 

PLENARf 24 DE NOVEMBRE DE 2016

PREC 1 - FOOD TRUCK

Com bem fet ja en alguna ocasió, óonat que no bi ha espa) per a la felícitació,
emprem aquest espai de precs per fer arribar la nostra enhorabona, com ja
vam fer en privat, a les regidories que portaren endavant la iniciativa de la
Food-Truck. Tot i que no coneguem les dades reais de Vimpacte económic, sí
que compartim que es va tractar d’una iniciativa que va aconseguir fer que la
gent del nostre poblé eixirem al carree i ens ajuntárem, generant espais de
trobada que ens beneficien i cohesionen com a poblé. Per aixó l’enhorabona.

Vicent Tornero
Reiniciem Canals

Edgar Belfver
Reiniciem Canals
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El Sr. Requena Muñoz assenyalant que, no és habitual, no vull ressaltar l'enhorabona sinó el 
fet de donar-la. M'ho vas fer arribar en privat i et vaig dir que no era necessari fer-ho en el plenari 
perquè era suficient que un company com a veí del poble et donara l'enhorabona. Avui ho parlava 
amb un veí del poble en un comerç, en què feia unes gestions, que per desgràcia no estem 
acostumats que quan et toquen l'esquena siga per a dir-te gràcies pel teu temps i dedicació encara 
que siga la teua obligació, gràcies pel treball que fas. Al contrari sempre ve gent amb la filosofia 
metodològica que gasten els mestres, veiem abans una suma errònia que les 99 correctes. Aprofite 
per a donar-te les gràcies personalment perquè no és habitual en 10 anys que porte en aquest 
Ajuntament que un membre de la corporació i de l'oposició li done l'enhorabona a un membre de 
l'equip de govern. Gracies. 

 
9.16 PREC Nº 2 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
 

 
 
9.17 PREC Nº 1 IN VOCE   DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
El Sr. Pérez García manifestant que avui mirant les notícies m'he portat la sorpresa. S'han 

lliurat els premis Jaime I i un dels agraciats a sigut Hermenegildo García Gomez per noves 
tecnologies. Hermenegildo García Gomez és nascut a Canals en 1957, és un químic i catedràtic de la 
Universitat espanyola especialitzat en fotoquímica i catàlisi on ha desenvolupat estudis pioners en 
l'aplicació de catalitzadors per a la captura del diòxid de carboni i la descontaminació atmosfèrica. 
Sobretot destaca en els seus els seus treballs amb el grafeno i els seus derivats que ha fet que reba 
aquest guardó. Volguérem donar-li l'enhorabona i pregar si es poguera fer una comissió per a estudiar 
la condecoració o agraïment de la corporació a aquest veí. Com ha dit Felipe a Espanya es fa molt 
bona ciència però falten inversions. Hem passat una època en que per la crisi han hagut poques 
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PREC 2 - XARXES SOCIALS

En refació a les xarxes socials, sóbrele!, pero lambe a la web munfeipaI, demanem
que no es perda la perspectiva inicial i no es caiga en errors del passat. Recordem,

que les xarxes o la web amb el nom de canals.es o Ajuntament de Canals, ens
representen a tota la corporació i a totes les persones que hi treballem al nostre
Ajuntament i peí nostre Ajuntament. Demanem, per aixó, que no es caiga en el
“nodisme” i acaben sent plataformes de publicitat del regidor o regidora de torn,
deixant de ser una página d’informació municipal i institucional on s’incloguen,

també, iniciatives deis grups municipals que no formen part del govern municipal o
d’associacions i organitzacions vinculades.

Vicent Tornero Edgar Bellver
Reiniciem Canals
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inversions i per desgràcia el I+D ha sigut el més afectat, i esperem que l'economia vaja funcionant i 
que la gent bona es quede a Espanya i puga investigar i millorar la vida de nosaltres els espanyols.  

 
El Sr. Alcalde manifestant que agrair-te que ens ho recordes, ja fa uns mesos que va eixir 

publicitat, avui ha sigut el lliurament del guardó, si podem donar trasllat de la felicitació del plenari 
municipal es pot fer una felicitació. S'ha comentat en al reunió prèvia de l'equip de govern municipal. 
En tot cas podem estudiar algun tipus de reconeixement per part del plenari en un acte públic. 

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que, simplement dir a Toni, serà un oblit, que quan abans 

has contestat a l'altre Toni i li has dit que en la comissió solament haurien precs i preguntes, hi havia 
una moció de Reiniciem que no ha vingut al plenari perquè no ha passat per la comissió.  

 
El Sr. Orea Pedraza assenyalant que té tota la raó el company de Reiniciem, ha sigut un 

oblit. El que passa és que no anava ha dir tots els punts de l'ordre del dia. Em compromet que en la 
primera comissió eixa proposta de Reiniciem vaja en l'ordre del dia, per descomptat. 

 
El Sr. Alcalde manifestant que volguera explicar el que ha passat en el plenari. No volguera 

que ens anàrem amb la sang calenta ni que discutírem. Si t'han molestat les meues paraules jo en 
cap cas he volgut faltar-te el respecte. No és el meu estil i intente evitar-ho. Aqueix comentari potser 
sobrava i si t'ha molestat no tinc cap problema a retirar-ho. El que si veia és que mentre hi havia 
persones parlant, i açò no vaig a consentir-ho, hi ha interferències per part d'algú que està replicant . 
Quan acabe de parlar jo intente donar la paraula a totes les persones, intente ser just i repartir el 
temps i que la gent s'expresse tot el que vulga, cosa que abans no es feia. T'he tallat abans perquè 
estàvem en precs i preguntes i he dit que et donaria després la paraula. Si vols dir alguna cosa..  

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que crec que no estava encertat l'inici de la teua 

resposta, no passa res, crec que ens hem posat nerviosos i disculpes acceptades. 
 

 
I no havent més assumptes que tractar, la Presidència procedeix a alçar la sessió essent les 

vint-i-tres hores i cinc minuts del dia vint-i-quatre de novembre de dos mil setze. 
 
L’ Alcalde       El Secretari 

 
 
 
 
-Joan Carles Peréz Pastor-      -José Mª Trulll Ahuir- 
 
 

 

 
 




